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 مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز گفت : عملیات 
وعده صادق سپاه پاسداران انقلاب اسلامی علیه صهیونیست 
ملت  کام  و  شکست  هم  در  را  صهیونیستی  رژیم  هیمنه  ها 

انقلابی ایران اسلامی را شیرین کرد.
سعید جابری انصاری مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
البرز و دبیر شورای فرهنگ عمومی این استان با صدور پیامی 
همچنین  و  اسلامی  انقلاب  پاسداران  سپاه  تأسیس  سالروز 

سالروز اعلام انقلاب فرهنگی را تبریک گفت.
در این پیام می خوانیم:سپاه پاسداران انقلاب اسلامی با رهبری 
و هدایت های الهی امامین انقلاب در طول بیش از چهاردهه 
از عمر با برکت انقلاب اسلامی، با الگوگیری از مکتب سرخ 
عاشورا، دژ مستحکمی برای نظام و انقلاب اسلامی در برابر 
استعمار  و  استکبار  اردوگاه  توطئه های  و  تحریم  تهدید،  انواع 
و صهیونیستم  جنایتکار  آمریکای  بزرگ  آن شیطان  راس  در 

شده است.
کارنامه درخشان این نهاد انقلابی در چهار دهه گذشته نشان 
اگر  امام است که فرمودند  تاریخی حضرت  این جمله  دهنده 
تعیین  و  بدیل  بی  نبود »، نقش  نبود، کشور هم  اگر سپاه   «
به  کشور  ساز  سرنوشت  حوادث  در  انقلابی  نهاد  این  کننده 
ویژه در تولید و گسترش قدرت در عرصه های دفاعی و امنیتی 
گردید  ایران  بزرگ  ملت  آرامش  و  امنیت  موجب  تنها  نه  که 
بلکه جمهوری اسلامی را به یک قدرت بازدارنده جهانی تبدیل 
و  در عرصه های عمران  داری  میدان  و همچنین  است  کرده 
توانمندی های  از  بخشی  و...  زدایی  محرومیت  و  سازندگی 
با  عزت آفرین این نهاد مقدس به شمار می رود و این نهاد 
به فرمان ولایت فقیه و فرماندهی معظم  جانفشانی و گوش 
کل قوا حضرت آیت اله العظمی امام خامنه ای )مدظله العالی( 
ایثارگرانه به وظایف خطیر خود در دفاع از انقلاب اسلامی و 
ملت عزیز ایران می پردازد، همانطور که عملیات وعده صادق 
کودک  و  غاصب  رژیم  علیه  اسلامی  انقلاب  پاسداران  سپاه 
کش، هیمنه رژیم صهیونیستی را در هم شکست و کام ملت 

انقلابی ایران اسلامی را شیرین کرد.
سال  در  فرهنگی  انقلاب  اعلام  یادآور  اردیبهشت،  دوم 
1359 نیز می باشد، رخداد مبارکی که نمودی از تاکید جدی 
فرهنگی،  اصلاحات  نمودن  برای محقق  نظام  فقید  بنیانگذار 
خصوصا در حوزه آموزش عالی و رویکردی در راستای تامین 
استقلال و تقویت هویت ملی بود و در این راستا دانشمندان 
و اندیشمندانی پا به منصه ظهور گذاشتند و جبهه انقلاب را 
پرفروغ کردند. تقارن این روز با سالروز تأسیس سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی این نکته را یادآوری می کند که سپاه خود یک 
اهداف نظام مقدس جمهوری  انقلاب فرهنگی است چرا که 

اسلامی را تحت فرامین رهبر معظم انقلاب پیش می برد .
است،  فرهنگی  پیام  یک  همواره  اسلامی  انقلاب  پیام 
همه  در  تحول  است  فرهنگی  انقلابی  ذاتا  انقلاب اسلامی 

حوزه ها منوط به تحول در حوزه فرهنگ است.
اینجانب فرارسیدن سالروز تاسیس سپاه پاسداران و نیز اعلام 
انقلاب فرهنگی را به آحاد مردم ایران بالاخص مردم ولایی 
استان البرز و نماینده معزز ولی فقیه در استان، حضرت آیت اله 
و  عناصر  تمامی  و  برکف  جان  پاسداران  و  همدانی  حسینی 
و  می گویم  تهنیت  و  تبریک  استان  فرهنگی  چهره های 
جهادگران  ارزنده  تلاش های  از  قدردانی  و  نهادن  ارج  ضمن 
میدان های امنیتی و فرهنگی، از درگاه خداوند متعال برای همه 

این عزیزان، سلامتی و توفیقات روزافزون مسالت می کنم.

وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه بذر آینده کشور در مدرسه 
کاشته می شود، گفت: ایجاد گفتمان اول آموزش و پرورش در هر 

مسئله ای یعنی پایه گذاری گفتمان آینده سازی در کشور است.
رهبر  فکری  منظومه  کتاب«  از  رونمایی  در  صحرایی  رضامراد 
انقلاب در موضوع آموزش و پرورش« اظهار کرد: کاری  معظم 
از  این منظومه شده است نشان دهنده یک درک عمیق  که در 
دیدگاه رهبر معظم انقلاب است و عبارت منظومه که روی کتاب 

گذاشته شده کاملًا عبارتی درست و دقیق است.
وی با بیان اینکه اقدامات صورت گرفته برای این منظومه، فراتر 
از یک گردآوری ساده است، گفت: انضباط ساختاری بین محتواها 
را  از یک تفکر خطی که سیر زمان  در دوره های مختلف، عبور 
می بیند، موضوعی که فقط محتوا را می بیند و پله های عمیق تر 
که منظومه را کشف می کند، آن وجه متمایز و ممیزه این کتاب 
است .وزیر آموزش و پرورش در ادامه تاکید کرد: جان کلام در 
بیان مقام معظم رهبری از دیدگاه بنده به عنوان یک مسئول که 
باید پیگیری بکنم سه حرف است؛ نخست آموزش و پرورش که 
این شاکله اعتقادی رهبر معظم انقلاب برای اعتلای نظام مقدس 
اسلامی است و این مطالبه جدی ماست و هر روز و هر شب باید 

آن را دنبال بکنیم.
وعلایق  بیرونی  محدودیت های  همه  از  فارغ  کرد:  اذعان  وی 
گروهی که داریم که در جای خودشان اهمیت ویژه دارند اما ایجاد 
گفتمان اول آموزش و پرورش در هر مسئله ای یعنی پایه گذاری 

گفتمان آینده سازی در کشور است.
رهبری  معظم  مقام  بیان  در  دوم  نکته  اینکه  بیان  با  صحرایی 
بازگشت به مدرسه است، تصریح کرد: در فرمایشات رهبری، شما 
می بینید که مدرسه را مهم می دانند و معتقدند همه باید به مدرسه 
باید به این مساله پرداخته   اما متاسفانه آن طور که  کمک کنند 
نشده است و در کنار مدرسه وقتی که ضعف آن را دیدیم، مدارس 
دیگری خلق و برای جبران ضعف های مدرسه به جای کمک به 
مدرسه ساختارسازی کردیم و این تنوعی که خلق کردیم به رفع 
کوتاه مدت برخی از مشکلات کمک کرده ولی مسائل اصلی را 

حل نکرده است.
در  پررنگ  بسیار  که  سوم  نکته  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
ادبیات معظم له است ؛ آرمان های انقلاب و امام است که برگرفته 
ائمه اطهار علیهم السلام است،از  از سنت حضرت رسول ص و 

کودکی باید در وجود افراد نهادینه شود.
کار  به  ادبیاتی  معلم،  درباره  رهبری  معظم  مقام   : داد  ادامه  وی 

می برند که عیناً نگاه ویژه اسلام به جایگاه معلم است .
معلم،  این گونه  بیان  در  ایشان  افزود:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
معلم  فرمایند  می  و  است  توصیف  غیرقابل  که  دارند  ادبیاتی 
است  ملت  تراش  گوهر  معلم  است،  کشور  سرافرازی  زیرساخت 
یعنی بچه ها گوهرند و آن کسی که این گوهر را می تراشد و تبدیل 

به یک اثر بی بدیل می کند؛ معلم است.
صحرایی تصریح کرد: مقام معظم رهبری در جایی می فرمایند که 
انرژی هسته ای مهم تر  از استخراج طلا و دستیابی به  کار معلم 
است، ما در استخراج طلا از معدن طلا می سازیم و در هسته ای از 
ظرفیت های معدنی مان انرژی هسته ای می سازیم اما معلم انسان 

تربیت می کند، این کجا و آن کجا.
وی ادامه داد: مقام معظم رهبری در جایی می فرمایند که معمار 
هویت آینده کشور معلم است و در جای دیگری می فرمایند که 
منت  بار  زیر  همه  است،  بدیل  بی  او  شخصیت  و  معلم  نقش 
زیر  و همه  راحل عظیم الشأن  امام  و حتی  علما  معلمانیم، شهدا 
بار منت معلمانند. اینطور معلمی باید خودش تربیت بشود تا بتواند 
چنین کارکردی را در جامعه ایفا کند و نقش بی بدیلی را ایفا کند.

وزیر آموزش و پرورش تاکید کرد: نکته نهایی تذکر مکرر ایشان 
به این است که مبادا از این اصول عدول بکنید، جایی می فرمایند 
به برخی باید بفهمانیم اهمیت آموزش و پرورش را و امروز باید 

دائماً تکرار کنیم.
وی با بیان اینکه مقام معظم رهبری به شدت به حاکمیتی بودن 
قابل  پرورش  و  آموزش  گفت:  دارند،  تاکید  پرورش  و  آموزش 
واگذاری به غیر نیست این وظیفه حاکمیت و اصلی ترین وظیفه 

حاکمیت است که نباید آن را واگذار بکنیم.

 مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز :

عملیات وعده صادق هیمنه رژیم صهیونیستی را در هم شکست
وزیر آموزش و پرورش:

آموزش و پرورش قابل واگذاری به غیر نیست

فروشگاه های بزرگ زنجیره ای 
اعلام آمادگی کردند

تا از توزیع کیسه های پلاستیکی
خودداری کنند 

اما نگران ریزش مشتری هستند
بنابراین تاکید دارند

همه فروشگاه ها با هم اجرا کنند



سرمقاله

برابر با اخباری که چند روز گذشته منتشر شده بود، رژیم اشغالگرصهیونیستی برای 
علیه  متقابل  اقدام  به  که دست  بود  کرده  اعلام  رفته خود  از دست  آبروی  بازیابی 

جمهوری اسلامی ایران خواهد زد.
این در حالی بود که بازدارندگی افسانه ای این رژیم که بار ها در رسانه ها از آن به  
عنوان یکی از پایه های قدرت اسرائیل یاد می شد، در پی عملیات کوبنده وعده صادق 

زیر سؤال رفت.
طبعا رژیم صهیونیستی برای رهایی از این رسوایی چاره ای نمی دید که دوباره ابهت 

خیالی خود را حداقل در عرصه تبلیغی احیا کند.
بر همین اساس مقامات اسرائیل در پی آن بودند تا براساس یک طرح و برنامه ای، 

عملیاتی را علیه خاک جمهوری اسلامی ایران انجام دهند. 
از  این عملیات در پی داشت، هیچکدام  به دلیل هزینه سنگینی که  این وصف،  با   
همراهان و حامیان رژیم اشغالگر  با مقامات اسرائیلی در این برنامه همراهی نکردند. 
مضاف بر این که آمریکا و دولت وقت آن هم به یکی از مخالفان جدی این برنامه 

تبدیل شده بود.
صادق  وعده  به  پاسخ  در  عملیاتی  انجام  برای  زمینه  تا  شد  باعث  مسأله  همین 

جمهوری اسلامی اساسا فراهم نشود.
خبری هم آمده بود مبنی بر این که آمریکایی ها در پی آن بودند  زمینه ای را فراهم 
کنند تا در صورت موافقت ایران، اسرائیلی ها یک عملیات نمادین در کشورمان انجام 
بدهند و ماجرا از نظر آنها تمام شود اما جمهوری اسلامی با چنین طرحی مخالفت 
کرد و با صراحت بر این نکته تاکید داشت که در صورت انجام هر اتفاقی، واکنشی 

جدی نشان خواهد داد.
به نظر می رسد با توجه به این که اولین واکنش ها هم از سوی آمریکایی ها بود و اقدام 
صورت گرفته از سوی رژیم صهیونیستی بسیار سطح پایین و خنده دار  دیروز انجام 
شد، مقامات آمریکا به عنوان حمله اسرائیل به منافع جمهوری اسلامی در نظر گرفتند 
و بلافاصله بعد از این رخداد بسیار سریع اعلام کردند که با توجه به انجام عملیات 
متقابل از سوی اسرائیل، دیگر از این پس تنش ها افزایش پیدا نمی کند؛ بنابراین انجام 
این عملیات مضحک را باید یک طراحی از سوی آمریکایی ها دانست تا بتوانند زمینه 
را برای هدایت و مدیریت افکار عمومی در داخل سرزمین های اشغالی فراهم کنند و 

هم از تنش بیشتر جلوگیری کنند.
ساده  بسیار  که  را  کوادکوپتری  با سه  رژیم صهیونیستی  عملیات  انجام  رو،  این  از 
از آنها وارد حریمی نشدند و از همان  با برد کم صورت گرفته و حتی هیچ کدام  و 
پایان دادن  باید در راستای  ابتدا مورد هدف پدافند جمهوری اسلامی قرار گرفتند، 
به ماجراجویی های اسرائیل و جلوگیری از دست زدن به یک اقدام ضد امنیتی ملی 

آمریکا تلقی کرد. 

آبروی از دست رفته
مهدی خانعلی زاده/ کارشناس حوزه روابط بین الملل
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پیشرفته  فوق  دستگاه  گفت:  البرز  استان  نمایندگان  مجمع  رئیس 
زمان  در  کند  کمک  سرطان  انواع  درمان  به  می تواند  که  گامانایف 
مقرر به استان البرز تحویل نشده و با توجه به نیاز درمانی بیماران، 

بابت این تاخیر از وزارت بهداشت گله مند هستیم.
علی حدادی اظهار کرد: یکی از موضوعات در دست پیگیری مربوط 
تجهیزات  تامین  بخش  در  استان  بهداشت  حوزه  نیازهای  رفع  به 
پزشکی و درمانی بیماری های سرطانی است، از این رو سال گذشته 

در خصوص اختصاص دستگاه گامانایف اقدام شده است.

درمان  و  بهداشت  در مجموعه  گامانایف  امروزه دستگاه  افزود:  وی 
و  دارد  بسزایی  نقش  سرطان  پیشرفته  فوق  درمان  و  جراحی  در  و 
در پایتخت هم مورد استفاده قرار گرفته که برای برخورداری استان 
صورت  جدی  پیگیری  سهمیه  دریافت  خصوص  در  و  اقدام  آن  از 

گرفته است.
مجلس  در  چهارباغ  و  طالقان  نظرآباد،  ساوجبلاغ،  حوزه  منتخب 
دوازدهم ادامه داد: لذا در حالی که دستگاه گامانایف طبق اقدامات 
صورت گرفته سهم استان البرز بوده و بخش خصوصی هم در این 

نشده  دریافت  هنوز  متاسفانه  اما  است،  کرده  گذاری  سرمایه  زمینه 
گذشت  با  چرا  که  داریم  گلایه  بهداشت  وزارت  از  افزود:  است.وی 
زمان، این دستگاه که مورد نیاز استان بوده و استفاده از آن اتفاقات 
پی  در  می تواند  استان  سرطانی  بیماران  درمان  بخش  در  را  خوبی 

داشته باشد، وزارت بهداشت در تحویل این دستگاه تعلل دارد.
استان، تذکر  نمایندگان  به عنوان رئیس مجمع  حدادی اظهار کرد: 
جدی به وزیر بهداشت و مخصوصاً معاون درمان بهداشت و درمان 
دارم که چرا این دستگاه با توجه به زمانی که گذشته و به رغم قولی 

که داده شده بود، تحویل آن با تاخیر مواجه شده است.
 منتخب مردم البرز در مجلس شورای اسلامی در ادامه تاکید کرد: 
در حالی که که این دستگاه به جهت نیاز بخش درمانی و با توجه 
به تراکم جمعیتی که استان دارد باید در موعد مقرر تحویل استان 
البرز بوده و حداقل  این دستگاه حق استان  البرز می شد. اختصاص 
باید دوماه قبل از سال جدید تحویل می شد.وی درباره نیازهای دیگر 
درمان  بهداشت  در بخش  درمان گفت:  و  بهداشت  در حوزه  استان 
با کمبود پزشک  استان  این است که در  اساسی  یک موضوع مهم 
و  کنند  پیگیری  را  موضوع  این  باید  که  هستیم  مواجه  متخصص 

بر اساس قول هایی که داده شده، این نیاز استان البرز تامین شود.
و  بخش ها  تکمیل  و  تامین  در  همچنین  کرد:  خاطرنشان  وی 
تخت های بیمارستانی هم نیاز به توجه است که قطعا پیگیری کرده 
و امیدواریم طی جلساتی که با وزیر، در اردیبهشت ماه برقرار خواهد 
شد، این موارد را پیگیری و نتیجه و عملکرد مثبتی را در این حوزه 

شاهد باشیم.

رئیس مجمع نمایندگان استان البرز :

وزارت بهداشت در تحویل دستگاه ضد سرطان
 به استان تعلل دارد

معاون درمان وزارت بهداشت :

الزام بیمارستان های دولتی در
 درمان رایگان کودکان

مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان البرز :

میزان تولید آب شرب در شهرستان 
چهارباغ افزایش می یابد

معاون درمان وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی تاکید کرد: تمامی بیمارستان های 
دولتی تحت پوشش دانشگاه های علوم پزشکی کشور موظف به پذیرش و درمان رایگان 

کودکان زیر هفت سال هستند، در غیر این صورت تخلف محسوب می شود.
سعید کریمی در گفت و گو با خبرنگار حوزه سلامت ایرنا افزود: درمان رایگان کودکان 
پزشکی  علوم  دانشگاه های  پوشش  تحت  دولتی  های  بیمارستان  در  سال  هفت  زیر 
بدون  بستری  و  است و هرگونه درمان سرپایی  کلید خورده  اسفندماه سال گذشته  از 

پرداخت هزینه از جیب بیمار انجام می شود.
به  ملزم  بیمارستان ها  همه  و  بوده  دولت  هیات  مصوبه  برنامه  این  داشت:  اظهار  وی 

رعایت آن هستند و اگر کودکی را پذیرش نکنند با آنها برخورد می شود.
کریمی تصریح کرد: مردم نیز در صورت تخلف موارد را به سامانه 19۰ اطلاع دهند، 

البته دارو رایگان نبوده و جزو این برنامه نیست. 
کودکان  رایگان  درمان  اعمال  نحوه  نامه  شیوه  گفت:  همچنین  بهداشت  وزیر  معاون 
زیر هفت سال نیز به بیمارستان های مربوطه ابلاغ شده و منابع اجرای این برنامه در 
بیمه ها تخصیص یافته است زیرا سلامت کودکان در اولویت نظام بهداشت و سلامت 

کشور است.

حمیدرضا نامداری مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان البرز از تحقق اقدامات لازم 
منطقه چهارباغ  در  رو  پیش  آبی  تنش  از  گذر  با هدف  آب  تولید  افزایش ظرفیت  برای 

خبر داد. 
حمیدرضا نامداری مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان البرز گفت: در راستای اجرای 
سیاست های کلان شرکت آب و فاضلاب استان البرز و با توجه به برنامه ریزی صورت 
پذیرفته و پیگیری های انجام شده جهت تامین آب شرب  مورد نیاز مشترکین، عملیات 

حفر و تجهیز چاه جدید در منطقه چهارباغ آغاز گردیده است.
وی افزود: در حال حاضر تعداد ۲1 حلقه چاه فعال با ظرفیت بیش از ۲5۶ لیتر بر ثانیه در 

منطقه چهارباغ در مدار بهره بردای میباشد.
نامداری تصریح کرد:  با اتمام عملیات حفر، تجهیز و بهره برداری از چاه جدید ، میزان 3۰ 
لیتر بر ثانیه به ظرفیت تولید آب منطقه افزوده خواهد شد و مجموعا« شاهد ارتقاء حجم 

توزیع آب به میزان ۲۸۶ لیتر بر ثانیه خواهیم بود.
شرب  آب  تامین  مسیر  در  لازم  تمهیدات  کرد:  تاکید  خاتمه  در  البرز  آبفای  مدیرعامل 
مشترکین استان البرز جهت گذر از فصل گرم سال اندیشیده شده است، لیکن تقاضای 

ما از مردم مدیریت مصرف آب و توجه به شرایط بحرانی کاهش منابع آبی می باشد.

معاون پژوهشی پژوهشگاه میراث فرهنگی و گردشگری :

برای حفظ میراث آینده باید به سازندگی بحران 
فکر کنیم

در  میراثمان  حفظ  برای  گفت:  گردشگری  و  میراث فرهنگی  پژوهشگاه  پژوهشی  معاون 
زمان حال و آینده باید به سازندگی بحران فکر کنیم.

نشست بحران ها و منازعات از دریچه منشور ونیز به مناسبت روز جهانی بناها و محوطه های 
بررسی مسائل و  به  این حوزه  اندیشمندان و صاحب نظران  برگزار شد و در آن  تاریخی 

راه کارهای موجود برای ارتقای امر حفاظت از بناها و محوطه های تاریخی پرداختند.
فاطمه داوری مدیرکل حفظ و احیای بناها، محوطه ها و بافت های تاریخی در این نشست با 
بیان اینکه شورای بین المللی بناها و محوطه های تاریخی همه ساله به مناسبت روز جهانی 
بناها و محوطه های تاریخی، شعاری را با هدف جلب نظر جامعه جهانی و کمک به حفاظت 
از بناها و محوطه های تاریخی اعلام می کند گفت: ایکوموس، پیام و شعار جهانی امسال 

را »بحران ها و منازعات از دریچه منشور ونیز« نامگذاری کرده است.
وی با اشاره به اینکه سال ۲۰۲۴ میلادی شصتمین سال شکل گیری »منشور بین المللی 
حفاظت و مرمت بناها و محوطه ها )منشور ونیز(« است در پاسخ به این پرسش که نقش 
منشور ونیز در این دوران پرآشوب چیست تصریح کرد: در این راستا این شورا از کشورها 
خواسته است به سیر تکاملی حفاظت از محیط زیست و میراث فرهنگی بپردازند، تأثیرات 
منشور ونیز بر روی عملکرد حفاظت از میراث فرهنگی در سراسر جهان را ارزیابی کنند و 
تناسب منشور ونیز را در مواجهه با چالش های شرایط اضطراری آب و هوایی، درگیری ها 

و بلایای طبیعی، بررسی و در مورد آن گفت وگو کنند.
اخیر  دهه های  در  آیا  گفت:  و  پرداخت  ونیز  منشور  مجدد  بازخوانی  به  ادامه  در  وی 
راهبردهای این منشور را به کار بسته ایم اگر آری نتایجش چه بوده و آیا با توسعه روز 
افزون نیازها آیا این منشور کفایت می کند و آنها را پاسخ می گوید. وی افزود: آغاز به کار 
مرمت در ایران نیز همزمان و مبتنی با منشور ونیز است. منشور ونیز در ایران ریشه دارد 
و کارکرد آن در ایران قابل بررسی است و ارتباط معنا دار با ایران دارد. در برخی از موارد 
بازسازی هایی داشتیم و داریم که مطابق منشور ونیز انجام گرفته است. مرمت و حفاظت 
در ایران تجربه جهانی دارد. نیک زاد در تشریح موضوع بحران و ارتباط آن با منشور ونیز 
گفت: در منشور ونیز به بحران ها اشاره مستقیم شده و به دلیل ایجاد بحران شکل گرفته 
است. منشور ونیز اثر محور است )شیء، بنا، شهر تاریخی( ولی بحران فراگیر است و نباید 
از منشور ونیز انتظار داشته باشیم که به حل مسئله بحران بپردازد زیرا هیچ منشوری این 
قابلیت را ندارد. در تاب آوری میراث در برابر بلایا باید به یک موضوع توجه کنیم که بحران 
یک وجه مخرب دارد ولی یک وجه سازنده نیز دارد که آن هم عبرت گرفتن از گذشتگان 

است. برای حفظ میراثمان در حال و آینده باید به سازندگی بحران فکر کنیم.

مدیرکل دفتر مدیریت پسماند سازمان حفاظت محیط زیست:

هوش مصنوعی به کمک مدیریت پسماند می آید
محیط زیست  حفاظت  سازمان  پسماند  مدیریت  دفتر  مدیرکل 
پسماند  مدیریت  در  مصنوعی  هوش  از  داریم  تصمیم  گفت: 

استفاده کنیم و برای این منظور پروژه ای را تعریف کردیم.
زمین  مناسبت هفته  به  ثامنی در نشست خبری  مهدی خادم 
از  زیادی  حجم  اینکه  به  اشاره  با  اردیبهشت(   9 3تا   ( پاک 
مدیریت  قانون  افزود:  دهد،  می  تشکیل  پلاستیک  را  پسماند 
پسماند و نحوه توزیع کیسه های پلاستیکی را در کشور داریم 
که وظیفه نظارت بر آن بر عهده وزارت صنعت است اما تاکنون 

نتیجه مطلوبی حاصل نشده است.
وی افزود: سازمان حفاظت محیط زیست در نظر دارد در هفته 
زمین پاک این قانون اجرا شود اگر به نتیجه نرسیم مجبور می 
شویم قانونی ورود کنیم و از قوه قضاییه کمک بگیریم. البته 
فروشگاه های بزرگ زنجیره ای اعلام آمادگی کردند تا از توزیع 

کیسه های پلاستیکی خودداری کنند اما نگران ریزش مشتری 
هستند بنابراین تاکید دارند همه فروشگاه با هم اجرا کنند.

مدیرکل دفتر مدیریت پسماند سازمان حفاظت محیط زیست 
با اشاره به تعریف پنج نوع پسماند در قانون مدیریت پسماند 
گفت: از میان آن ها پسماندهای صنعتی ویژه و پزشکی نیازمند 

انجام اقدامات مضاعفی هستند.
مصرف  کاهش  قانون  اجرایی  نامه  آیین  به  اشاره  با  وی 
استاندارد  آیین نامه  این  در  گفت:  پلاستیکی  کیسه های 

کیسه های زیست تخریب پذیر را تدوین و تصویب کردیم.
ثامنی ادامه داد: با فرودگاه ها و شهرداری ها همچنین مدیران 
ظرفیت های  از  بهره گیری  برای  استان ها  زیست  محیط  کل 

آن ها جهت اجرای این آیین نامه رایزنی کرده ایم.
وی تأکید کرد: چون قانون مدیریت پسماند وجود دارد بنابراین 

اگر اجرا نشود دلسرد کننده است از این رو در صورت عدم اجرا 
از قوه قضائیه و مجلس شورای اسلامی کمک خواهیم گرفت 

تا اجرایی شود.
دارد  وزن  گرم   ۶ تا   5 پلاستیکی حدود  کیسه  هر  گفت:  وی 
حالا اگر هر انبار روزانه ۲ تا 3 کیسه پلاستیکی استفاده کند 
چند صد تن پلاستیک استفاده خواهد شد که آسیب زیادی به 

محیط زیست وارد می کند.
وی با اشاره به اینکه توزیع کیسه های پلاستیکی در کشورهای 
زیادی ممنوع شده است، گفت: قانون عدم توزیع کیسه های 
تصویب  نیز  پاکستان  مانند  اطراف  های  کشور  در  پلاستیکی 
ممنوع  که  است  سال   1۰ بنگلادش  در  همچنین  است  شده 
این  از 15۰ کشور  از 1۸۰ کشور بیش  شده است در مجموع 

قانون را دارند.
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جامعه  شماره ۳۱۴۶۹
یکشنبه
۲ اردیبهشت ۱۴0۳ 

به  البرز  استان  گفت:  البرز  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
عنوان یکی از استان های معین طرح سواحل جنوبی مکران 
گذاران،  با هدف جذب سرمایه  دقیقی  برنامه  و  باید طرح 
در  مسکونی  واحدهای  ساخت  و  اشتغال  بسترهای  ایجاد 

دستور کار داشته باشد.
در  که  استان  مسکن  قرارگاه  جلسه  در  عبداللهی  مجتبی 
سالن جلسات حوزه استاندار برگزار شد، پس از ارائه گزارش 
اداره کل راه و شهرسازی استان در خصوص طرح توسعه 
سواحل مکران، افزود: البرز نیز از استان های معین با هدف 

سرمایه گذاری در سواحل جنوبی کشور است.
کارشناسی  و  مناسب  طرح های  از  یکی  داد:  ادامه  وی 
که  است  جدید  ساحلی  شهرک   ۲۷ احداث  و  ایجاد  شده 

هدف گذاری ایجاد آن انجام شده است.
عبداللهی گفت: بر این باور هستیم که برای ترغیب جمعیت 
و  اقتصادی  زیرساخت های  باید  ابتدا  گذاران،  سرمایه  و 

بسترهای اشتغال فراهم شود.
وی افزود: مکان یابی ۲۷ نقطه سکونتگاهی جدید ساحلی 
در چهار استان جنوبی کشور با رویکرد مولدسازی صورت 

گرفته است.
استاندار البرز گفت: این طرح هم پیوندی با استان های فاقد 
ساحل محسوب می شود و البرز نیز جزو 11 استان معین این 

طرح به شمار می رود.
وی افزود: استان های معین می توانند از این فرصت استفاده 
کرده و مشروط به بهره برداری حساب شده و برنامه ریزی 
در جهت جذب سرمایه گذاران، ارزش افزوده حاصله را به 

استان خود منتقل کنند.
استاندار البرز گفت: مشاغل دریا پایه همچون پرورش ماهی 
در قفس و پرورش میگو در خشکی در برخی از نقاط این 

سواحل، توجیه اقتصادی بسیاری خوبی دارد.
نشست  های  طی  باید  طرح  این  به  ورود  برای  افزود:  وی 

تخصصی، تصمیم گیری مناسبی کرد.
با اشاره به الحاق 5۰۰ هکتار زمین به  عبداللهی در ادامه 
راستای  در  باید  ظرفیت  این  گفت:  مهستان،  شهرجدید 
مورد  بخش  این  تعهدات  به  عمل  و  مسکن  ملی  نهضت 

بهره برداری قرار گیرد.

وی افزود: وضعیت انشعابات و زیرساخت های نهضت ملی 
مسکن که از گذشته باقی مانده و در تعاقب آن بخشی که 
برگزاری  با  شده  بینی  پیش  مسکن  ملی  نهضت  قالب  در 

جلسه و بازدید های میدانی، بررسی شود.
عبداللهی گفت: اکنون حدود ۴۰ واحد با مشکلات و موانعی 
زمان  کمترین  در  باید  که  دارد  وجود  استان  در  گذشته  از 

ممکن برای رفع موانع آنها اقدام شود.
وی افزود: ایجاد شهرک مسکونی کارمندان در دستور کار 
این  تحقق  جهت  مناسب  اراضی  دنبال  به  و  است  استان 

امر هستیم.

نماینده عالی دولت در استان البرز :

ایجاد شهرک مسکونی کارمندان
 در دستور کار استان است

مدیر مجتمع ندامتگاه قزلحصارکرج :

اشتغال روزانه ۷50 زندانی در کارگاه های 
تولیدی ندامتگاه قزلحصار کرج

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان البرز :

همت و همراهی خیرین با آماده سازی
 30 پروژه آموزشی در البرز

مدیرکل بهزیستی البرز :

افزایش 30 درصدی مستمری
 مددجویان بهزیستی

مدیر مجتمع ندامتگاه قزلحصارکرج از اشتغال روزانه بیش از ۷5۰ زندانی در کارگاه های 
تولیدی این مجتمع ندامتگاهی خبر داد.

اله کرم عزیزی  اظهار کرد: زندانیان واجد شرایط دارای رای کاری که به صورت روزانه 
در کارگاه های سراجی، خیاطی، چادردوزی، تولید مصنوعات فلزی، نقاشی، چوب بری و 
نانوایی فعالیت دارند و مطابق با دستورالعمل سازمانی سال گذشته بیش از 9۰ میلیارد ریال 

دستمزد دریافت کردند.
وی گفت: رعایت قوانین و مقررات، محکومیت کمتر از پنج سال از جمله مواردی است 
که چنانچه زندانی متقاضی کار از شرایط مطروحه برخوردار باشد می تواند در کارگاه های 
زندانیان  برای  ایجاد فرصت های شغلی  کرد:  بیان  کار شود. عزیزی  به  تولیدی مشغول 
واجد شرایط کار، راهکاری مناسب جهت بهینه سازی اوقات فراغت و اجتماع پذیری آنان 

پس از آزادی است.
مجتمع ندامتگاهی قزلحصار یکی از زندان های مستقر درکرج است که زیر نظر اداره کل 

زندان های استان تهران اداره می شود.

البرز گفت: خیرین مدرسه ساز برای اجرای 3۰  مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان 
پروژه آموزشی این استان در سال جاری همراه شدند.

حمید مسعودی افزود: برای اجرایی شدن این پروژه ها پنج هزار میلیارد ریال اعتبار نیاز است که 
سهم خیرین از آن ۲ هزار میلیارد ریال است .

وی بیان کرد: اکنون سرانه آموزشی در استان البرز 3.۲۴ مترمربع است که با تحویل این پروژه های 
آموزشی این سرانه به 3.3۶ مترمربع خواهد ر سید . مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان 
البرز گفت: کمترین سرانه آموزشی را در شهرستان فردیس در استان البرز شاهد هستیم، بنابراین با 
تدابیر و هماهنگی آموزش و پرورش تلاش می شود گام های موثرتری در رفع مشکلات آموزشی 
آن برداریم . وی در خصوص وضعیت ساخت و توسعه فضاهای آموزشی و تربیتی استان در سال 
گذشته ، یاد آورشد: در ابتدای سال 1۴۰۲ تعداد ۶۰ پروژه در دست احداث بود که در طول سال ۲3 

پروژه جهت بهره برداری به اداره کل آموزش و پرورش استان تحویل شد.

مدیرکل بهزیستی البرز گفت: مستمری سال 1۴۰3 به نسبت سال گذشته 3۰ درصد افزایش دارد و 
این افزایش با مستمری فروردین ماه پرداخت می شود.

وجیهه محمدی فلاح در جمع خبرنگاران اظهار کرد: تعداد دریافت کنندگان حق پرستاری خانواده 
محور البرز در سال گذشته از ۶۰۰ نفر به هزار و 95۲ نفر افزایش یافته است.

این مسئول ابراز کرد: در حال حاضر به هر نفر از حق پرستاری بگیران دو میلیون و 1۰۰ هزار تومان 
پردخت می شود .وی همچنین از افزایش تعداد مستمری بگیران زیر پوشش بهزیستی از 19 هزار 
نفر به ۲5 هزار نفر خبرداد و گفت: در سال 1۴۰۲ برای اولین بار تمامی افراد پشت نوبت وارد چرخه 
مستمری شدند.وی اضافه کرد: مستمری سال 1۴۰3 به نسبت سال گذشته 3۰ درصد افزایش دارد 
و این افزایش با مستمری فروردین ماه پرداخت می شود.مدیرکل بهزیستی استان البرز یاد آورشد: 
سال گذشته اعتبارات خرید تجهیزات توانخشی شامل انواع ویلچر،سمعک، واکر، توالت فرنگی، عصا 
از آن 1۰۰ درصد رشد  یافت که نسبت به سال قبل  افزایش  نابینایان 1۰میلیارد تومان  و ساعت 
داشته است. محمدی فلاح اظهار کرد: علاوه بر این، برای اولین بار تامین ویلچرهای کربنی که 
به ویلچرهای فوق سبک معروف هستند از شرکت های دانش بنیان برای افراد با معلولیت جسمی-
حرکتی و ضایعه نخاعی توانمند مانند قهرمانان ورزشی، دانش آموزان و دانشجویان و معلولان فعال 
در جامعه تهیه شده است.وی گفت: تعداد این ویلچرها ۲۰ عدد بوده که با اعتباری بالغ بر یک میلیارد 

و 1۰۰ میلیون تومان تهیه شده است.

معاون آموزش و پرورش البرز مطرح کرد :

ترویج فرهنگ سلامت در مدارس البرز با اجرای 
برنامه های متنوع

 معاون تربیت بدنی و سلامت آموزش و پرورش استان البرز گفت: برای ترویج فرهنگ 
سلامت در مدارس برنامه های متنوعی در سطح منطقه و استان پیش بینی شده است.

سید مسلم رئیسی با بیان اینکه یکی از ساحت های ۶ گانه در سند تحول بنیادین آموزش 
آن  به  توجه جدی  دولت سیزدهم شاهد  در  که  است  بدنی  و  زیستی  پرورش ساحت  و 
بوده ایم، گفت: هفته سلامت هر ساله از یکم تا هفتم اردیبهشت ماه گرامی داشته می شود.

وی مطرح کرد: تمام تلاش ما بر آن است که با بهره گیری از امکانات موجود و اطلاع 
رسانی وسیع، برنامه های این هفته را هرچه باشکوه تر برگزار کنیم، چراکه آگاه سازی امروز 

در راستای سلامت، تأثیر بسزایی در ارتقای سلامت آینده سازان این مرز و بوم دارد.
معاون تربیت بدنی و سلامت آموزش و پرورش استان البرز عنوان کرد: امسال برنامه های 
هفته سلامت با شعار »سلامت خانواده و مردمی سازی سلامت« برگزار می شود و قطعاً 

این هفته فرصتی است تا بار دیگر به سلامتی دانش آموزان در جامعه توجه ویژه شود.
رئیسی اظهار کرد: برای ترویج فرهنگ سلامت در مدارس برنامه های متنوعی در سطح 
منطقه و استان پیش بینی شده که از جمله آنها می توان به برگزاری برنامه نمادین هفته 
سلامت با همکاری دانشگاه علوم پزشکی استان البرز و اجرای مسابقات مختلف فرهنگی 

و ورزشی متناسب با روز شمار هفته سلامت اشاره کرد.
از  وی کاشت نهال، برگزاری آئین اختتامیه هشتمین جشنواره سفیران سلامت و تقدیر 
فعالان برتر در عرصه سلامت را دیگر برنامه های این هفته برشمرد و بیان کرد: گستردگی 
فعالیت های آموزش و پرورش و حضور هزاران دانش آموز در کلاس های درس موجب 
می شود تا توجه به امر سلامت در مدارس از اهمیت ویژه ای برخوردار شود. هرچه سطح 

سلامت دانش آموزان ارتقا یابد، خانواده و جامعه سالم تری خواهیم داشت.

رئیس کل دادگستری استان البرز :

کاهش 35 درصدی سرقت در نوروز 
1403 در کرج

 رییس دانشگاه علوم پزشکی استان البرز :

33۸ واحد بهداشتی خدمات سطح یک 
سلامت را به البرزنشینان ارائه می دهند

رئیس کل دادگستری استان البرز گفت که در نتیجه تعامل و اجرای برنامه های مشترک دستگاه 
قضایی و انتظامی استان، آمار وقوع انواع سرقت در تعطیلات نوروزی نسبت به مدت مشابه سال 

قبل، کاهش 35 درصدی داشته است.
حسین فاضلی هریکندی با اعلام کاهش آمار وقوع انواع سرقت ها در تعطیلات آغازین سال جاری 
انجام شده که حاصل همکاری  اقدامات  نتیجه  در  با مدت مشابه سال گذشته گفت:  مقایسه  در 
انواع سرقت ها  البرز بود وقوع  انتظامی استان  شبانه روزی و تعامل نزدیک دو مجموعه قضایی و 
ایام تعطیلات مطرح است کاهش  از دغدغه های جدی شهروندان در  به عنوان یکی  که همواره 

35 درصدی داشت.
وی با ذکر جزئیات آماری این دستاورد مهم قضایی و انتظامی در استان البرز اضافه کرد: بر این 
اساس، آمار وقوع انواع سرقت های خرد و عادی کاهش 3۴ درصدی و سرقت به عنف کاهش بیش 
از ۷۰ درصدی داشته است؛ شایان ذکر است در بخش سرقت های خرد، سرقت منزل حدود ۲۰ 
درصد، سرقت مغازه ۶5 درصد و سرقت های خودرو حدود ۴3 و احشام کاهش 5۰ درصدی داشته 
است.رئیس کل دادگستری استان البرز در ادامه با بیان اینکه شهرستان نظرآباد، بیشترین میزان 
کاهش وقوع سرقت را در بین همه حوزه های قضایی داشته است در خصوص سایر شهرستان ها 
یادآور شد: بر این اساس، اشتهارد با کاهش نزدیک به 3۶ درصدی و کرج با بیش از 35 درصد در 
ارفاقی و  رتبه های بعدی کاهش وقوع سرقت قرار دارند.فاضلی هریکندی عدم اعطای نهادهای 
عدم اعطای مرخصی به زندانیان جرایم سرقت را در این موفقیت موثر دانست و تصریح کرد: بر این 
اساس و با برنامه های تدوین شده در »قرارگاه مقابله با جرایم خاص استان البرز«، سخت گیری ها 
در خصوص جرایم موضوع قرارگاه به ویژه سرقت از مدت ها قبل از پایان سال گذشته آغاز شد؛ 
همچنین پرونده های سرقت در شعب ویژه در کلیه مراحل دادسرا، شعب بدوی و تجدیدنظر مورد 
رسیدگی قرار می گیرد و در مرحله اجرای احکام نیز با ایجاد »کارگروه اجرای احکام جرایم خاص«، 

نهادهای ارفاقی با نظارت و سخت گیری های شدید به محکومان جرایم خاص اعطا می شود.

 رییس دانشگاه علوم پزشکی استان البرز گفت: در سال گذشته بیش از 3 میلیون و ۶۰۰ هزار 
نفر به واحدهای بهداشتی استان مراجعه کرده اند و بیش از 19 میلیون و ۸۰۰ هزار خدمت 

بهداشتی ارایه شده است.
شهرام صیادی با اشاره به اینکه هفته سلامت با شعار مردمی سازی سلامت از یکم اردیبهشت 
آغاز می شود و تا هفتم اردیبهشت ماه ادامه دارد، مطرح کرد: سلامت حق همه آحاد جامعه و 

مشارکت در تأمین و ارتقای سلامت خود و جامعه یک مسؤولیت اجتماعی و همگانی است.
ارتقای سلامت و تاکید بر اصلاح روش های  وی فرهنگ سازی و اطلاع رسانی در راستای 
زندگی برای تأمین سلامت مردم به ویژه با موضوع شعار سال و نیز جلب مشارکت مردم و 
دستگاه ها و همکاری عمومی در راستای توجه به نقش سلامت و جلب حمایت سیاست گذاران 

و مدیران ارشد در پشتیبانی از برنامه های سلامت را اهداف مهم این هفته برشمرد.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان البرز با تاکید بر اهمیت پیشگیری و آموزش در دستیابی 
به جامعه سالم خاطرنشان کرد: 33۸ واحد بهداشتی شامل مرکز خدمات جامع سلامت، پایگاه 

سلامت و خانه بهداشت خدمات سطح یک سلامت را به البرزنشینان ارائه می دهند.
صیادی اعلام کرد: در سال گذشته بیش از 3 میلیون و ۶۰۰ هزار نفر به واحدهای بهداشتی 
استان البرز مراجعه کرده اند و بیش از 19 میلیون و ۸۰۰ هزار خدمت بهداشتی توسط مراکز 

بهداشتی به آنها ارائه شده است.
وی با بیان اینکه بسته های خدمتی سلامت برای تمام افراد خانواده، پیش از تولد تا سالمندی 
در تمامی مراکز بهداشتی استان ارائه می شود، از البرزنشینان خواست با هدف مردمی سازی 
سلامت به نزدیکترین واحد بهداشتی محل سکونت خود مراجعه کنند و از این خدمات رایگان 

بهره مند شوند.

مدیر کل راهداری البرز:

جاده چالوس ۲ روز مسدود می شود
از  البرز  استان  جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل 
انسداد مسیر جنوب به شمال  محور کرج -کندوان به علت 
انجام عملیات عمرانی طی روزهای دوم تا سوم اردیبهشت 

ماه خبر داد .
علی زندی اظهارکرد: در راستای افزایش ایمنی محورکرج 
از ریزش سنگ به سطح  به منظور جلوگیری  -کندوان و 
جاده، مسیر جنوب به شمال محور کرج -کندوان در تاریخ 

دوم و سوم  اردیبهشت ماه به مدت دو  روز از ساعت 9 تا  
15 جهت انجام عملیات نصب توری مسدود خواهد شد.

 زندی فر افزود: نقطه اول  عملیات نصب توری بر روی 
انجام  کندر  راهی  سه  محدوده  در  ریزشی  ترانشه های 
می شود که در این پروژه 15  هزار متر مربع توری نصب 

خواهدشد .
البرز  استان  جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری  کل  مدیر 

آتی  روزهای  طی  انسداد  این   است  ممکن  کرد:  تصریح 
انسداد  تمدید  صورت  در  که  شود  تمدید  مسیر  این  در 

اطلاع رسانی مجدد انجام خواهد شد.
وی خاطرنشان کرد: رانندگان می توانند  جهت کسب اطلاع 
از آخرین وضعیت راه ها با سامانه 1۴1  تماس گرفته و طی 
این  مدت  از مسیرهای جایگزین که در نظر گرفته می شود 

برای سفر به شمال کشور استفاده کنند.



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه   شماره ۴۱۴۶۹

یکشنبه
۲ اردیبهشت ۱۴0۳  میهنآ ن00مار

اروزنامه

استاندار آذربایجان غربی با بیان اینکه بانک ها مکلف به اجرای تکالیف 
حوزه پرداخت تسهیلات جوانی جمعیت هستند، گفت: نارضایتی مردم 

از بانک ها در حوزه پرداخت تسهیلات فرزندآوری باید رفع شود.
ستاد  جلسه  در  معتمدیان  محمدصادق  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
جوانی جمعیت آذربایجان غربی افزود: باید تلاش شود تا با جدیت 

اولویت های تمهید شده در این ستاد پیش برود.
برای جامعه هدف  آموزشی تخصصی  برنامه  تولید  اضافه کرد:  وی 

از جمله مدارس و دانشگاه ها نیز در این خصوص بسیار مؤثر است.
وی با بیان اینکه جوانی جمعیت، برنامه راهبردی بلندمدت در کشور 

با  که  باشد  مستمری  برنامه  خصوص  دراین  باید  داد:  ادامه  است، 
مخاطب ارتباط برقرار کند.

استاندار آذربایجان غربی تاکید کرد: لازم است برنامه ثابت هفتگی 
در صداو سیمای استان پیرامون جوانی جمعیت و فرزند آوری اجرا 
و کنشگران  کارشناسان  از طریق  آن  به  مربوط  و همچنین مسائل 

اجتماعی بررسی شود.
معتمدیان اظهار کرد: همچنین برای انعکاس در شبکه های مجازی 
و  نخبگان  انقلابی،  از ظرفیت جوانان  و  تولید محتوا کرده  باید  نیز 
دانشگاهیان استفاده شود و به عبارتی این موضوع به مردم و جریانات 

مردمی واگذار شود.
وی با تاکید بر ضرورت آموزش در این زمینه گفت: در بحث آموزش 
تبیین و  دانشگاهیان در جهت  برادر و همچنین  و  از طلاب خواهر 
دنبال کردن دیدگاه های حاکمیتی و نظام در خصوص برنامه جوانی 

جمعیت استفاده شود.
وی افزود: سخنرانانی در مدارس و دانشگاه ها به تبیین دیدگاه های 
حاکمیتی و نظام اسلامی بپردازند و درمساجد نیز از روحانیان خواهر 

و برادر استفاده شود.
حمایت های  و  تسهیلات  اعطای  لزوم  بر  غربی  آذربایجان  استاندار 
معیشتی به جامعه هدف تاکید کرد و ادامه داد: در این زمینه تکالیف 
و  ریزی  برنامه  آن،  باید طبق  که  است  نهادهای مسؤول مشخص 

اجرا کرد.
سختگیری های بی مورد در اعطای وام برداشته شود

دارد،  وجود  که  نارضایتی هایی  از  یکی  اینکه  بیان  با  معتمدیان 
خدمت  اگر  کرد:  اظهار  است،  وام  اعطای  در  بانک ها  از  نارضایتی 

می کنیم، باید خدمتمان بی منت باشد و نارضایتی ایجاد نکند.
وی تاکید کرد: دربرخورد با ارباب رجوع باگشاده رویی برخورد شود و 
سختگیری های بی مورد کنار گذاشته شود؛ اغلب مراجعه کنندگان در 
این بخش دهک های پایین جامعه هستند نباید هرکدام برای یک وام 

چندین مرتبه به بانک مراجعه کرده و رفت و آمد کنند.
استاندار آذربایجان غربی گفت: نظارت درون سازمانی بر نظارت برون 
سازمانی ارجح است و چهارچوب ها و منشورهای اخلاقی حکومت ما 

حکومت مردم سالاری دینی است.
اراضی  واگذارای  کرد:  تاکید  هم  زمین  تخصیص  خصوص  در  وی 
به متقاضیان واجد شرایط صورت گیرد و دراین خصوص با جدیت 

عمل شود.

استاندار آذربایجان غربی :

سختگیری های بی مورد در اعطای وام
 برداشته شود

معاون فرهنگی و رسانه ای اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی:

محفل شعر ترکی رضوی در تبریز برگزار می شود
معاون فرهنگی و رسانه ای اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی از برگزاری 
دهه  مبارک  ایام  با  ماه همزمان  اردیبهشت  دوم  و  بیست  در  ترکی رضوی  محفل شعر 

کرامت در تبریز خبر داد.
آذربایجان  ادب  و  شعر  رویدادهای  ریزی  برنامه  شورای  جلسه  نخستین  در  گلی  حسن 
کرد:  اظهار  گذشته،  در سال  اداره کل  این  ادبی  فعالیت های  از  گزارشی  ارائه  با  شرقی، 
اجرای طرح ارتقای کارکردهای فرهنگی و ادبی مقبره الشعرا با توجه به قرار گرفتن آن 
در قالب برنامه های قرارگاه شهید آوینی در سال جدید با قوت بیشتری پیگیری می شود 
که در قالب این طرح، شاهد برگزاری هفت رویداد فرهنگی - ادبی و تولید بیش از ۲۰ 

محصول فرهنگی چند رسانه ای در حوزه شعر و ادبیات خواهیم بود.
جمله  از  را  مقاومت  حوزه  شعر  جریان  عنوان  به  مبشرات  شعری  جریان  تداوم  وی، 
رویکردهای سال جاری برشمرد و از برنامه ریزی به منظور برگزاری کارگاه های آموزشی 

شعر مقاومت و پایداری در ماه های آینده خبر داد.
استاد  فاخر  بناب، جشنواره شعر طنز  فارسی غدیر  و  ترکی  برگزاری جشنواره شعر  وی، 
کریمی مراغه ای، جشنواره ادبی - مردمی حیدربابای شهریار در خشکناب بستان آباد و 
جشنواره ادبی شهید شاهی میانه با موضوع داستان کوتاه در حوزه ایثار و شهادت را از جمله 

رویدادهای شاخص شعر و ادب در شهرستان ها برشمرد.
گلی افزود: برگزاری برنامه های روز شعر و ادب فارسی به مناسبت سالگرد درگذشت استاد 
شهریار و روز  شعر و ادب فارسی در سطح ملی با همراهی انجمن آثار و مفاخر فرهنگی 
کشور، برگزاری آئین بزرگداشت خاقانی در اول بهمن ماه، برگزاری جشنواره استانی شعر 
فجر و برنامه های بزرگداشت هفته حکیم نظامی گنجه ای و روز پروین اعتصامی در اسفند 
ماه سال جاری از جمله مهمترین رویدادهای مناسبتی حوزه و شعر و ادب اداره کل فرهنگ 

و ارشاد اسلامی استان است.
وی با بیان این که نکوداشت شاعران و شخصیت های ادبی از جمله مسئولیت های اداره 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی است از برگزاری آئین بزرگداشت استاد علی نظمی تبریزی 
تالار خاقانی خانه  در  ماه  اردیبهشت  تاریخ سوم  در  بزرگداشت سعدی  با هفته  همزمان 

فرهنگ تبریز خبر داد.
وی گفت: تلاش می کنیم تا سال 1۴۰3 به سال جریان ساز در حوزه شعر و ادب استان 
تبدیل شده و جامعه شعر و ادب استان از ظرفیت انجمن های ادبی تبریز بیش از سال های 

گذشته بهره مند شوند.

 مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی :

فروردین ماه تبریز بدون آلودگی هوا سپری شد

رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز :

۷0 طرح بهداشتی و درمانی در آذربایجان شرقی 
اجرا می شود

 مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی گفت: در فروردین ماه امسال شهروندان 
کلانشهر تبریز بدون آلودگی هوا روزهای خود را سپری کردند.

شهنام اشتری  افزود: در فرودین ماه کلانشهر تبریز پس از شیراز با مجموع 1۸ روز هوای 
با کیفیت ترین هوا را در میان کلانشهرهای صنعتی کشور به خود  سالم، پاک ترین و 

اختصاص داد.
به گفته وی در همین مدت شهر تبریز 13 روز دارای هوای قابل قبول بود که در مقایسه 

با سال های گذشته افزایش یافته است.
اشتری با اشاره به اینکه سال گذشته در فروردین ماه تنها 9 روز هوای تبریز در شریط 
پاک قرار داشت و ۲1 روز نیز کیفیت هوا قابل قبول بود، افزود: در سال 1۴۰1 مجموع 
روزهای هوای پاک این کلانشهر پنج روز بود و ۲5 روز هم هوای این شهر در وضعیت 

قابل قبول قرار داشت.
وی کیفیت هوای کلانشهر تبریز در فروردین ماه امسال را بر اساس شاخص های فنی 
سنجش و پایش سازمان حفاظت محیط زیست، بهتر از کلانشهرهای مشهد، کرج، تهران، 

اصفهان و اهواز بیان کرد.

رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز گفت: اکنون تعداد ۷۰ طرح عمرانی در حوزه بهداشت 
و درمان آذربایجان شرقی در دست اجرا است که با اتمام آنها تغییر و تحولات عمیق در 

فضاهای نظام سلامت استان ایجاد می شود.
دکتر بهمن نقی پور، اجرای طرح های مختلف و متنوع عمرانی در حوزه بهداشت را یکی از 
مهمترین فعالیت های دانشگاه علوم پزشکی تبریز عنوان و اظهار کرد: تعداد 19 عنوان طرح 
در زمینی به مساحت 13 هزار و ۲۰۸ مترمربع در ۲ سال گذشته در آذربایجان شرقی به بهره 

برداری رسیده یا آماده بهره برداری است.
به  توان  آذربایجان شرقی می  بهداشت  برداری حوزه  بهره  آماده  از طرح های  افزود:  وی 
ساخت و تجهیز ستاد شبکه شهرستان چاراویماق، پانسیون پزشکی ذاکرکندی چاراویماق، 
مرکز  و  تبریز  ملکیان  بهداشت  مرکز  اهر،  شهرستان  چلبوردی  بهداشت  مرکز  ساختمان 
درمان بستر هوراند و اهر اشاره کرد.نقی پور با اشاره به اینکه در این حوزه تعداد ۴۰ طرح 
نیز در زمینی به مساحت حدود یازده هزار متر مربع در حال اجرا است، ابراز امیدواری کرد با 
تخصیص به موقع اعتبارات و تلاش های شبانه روزی کادر مدیریتی دانشگاه علوم پزشکی 
و نیز مساعدت استانداری و نمایندگان آذربایجان شرقی در مجلس شورای اسلامی روند 
اجرایی این طرح ها سرعت بگیرد.وی اجرای طرح های گوناگون عمرانی در حوزه درمان را 
یکی دیگر از فعالیت های مهم دانشگاه علوم پزشکی تبریز اعلام و اضافه کرد: اکنون تعداد 
1۲ طرح در زمینی به مساحت ۶۷ هزار و ۸۰۰ متر مربع در حال بهره برداری بوده یا آماده 
بهره برداری است.نقی پور پروژه های بخش MRI بیمارستان اهر، بخش درد بیمارستان 
امام رضا تبریز، آشیانه هلی کوپتر اورژانس هوایی شهرستان میانه، ساخت و تجهیز محل 
سیتی اسکن 1۶۰ اسلایز بیمارستان امام رضا تبریز در بخش درمان آماده بهره برداری است.

به گفته وی در این بخش تعداد 1۰ عنوان طرح نیز در زمینی به مساحت بیش از ۲۰5 هزار 
متر مربع در دست اجرا است که از جمله مهمترین آنها می توان به ساخت بیمارستان بزرگ 
یکهزار تختخوابی تبریز اشاره کرد که مساختی معادل 1۲۰ هزار متر مربع را شامل می شود 

و عملیات اجرایی آن با ۲3 درصد پیشرفت فیزیکی ادامه دارد.

 مدیر صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان و عشایر آذربایجان شرقی :

دولت برای هر روستایی در قالب 
صندوق بیمه اجتماعی یارانه می دهد

معاون عمرانی استاندار آذربایجان شرقی تاکید کرد؛

ضرورت تکمیل پروژه های
 راه سازی مرند

بیان  با  آذربایجان شرقی  عشایر  و  روستاییان  کشاورزان،  اجتماعی  بیمه  مدیر صندوق   
اینکه دولت در قالب این صندوق برای بیمه روستاییان 1۸ تا 5۰ سال ، یارانه غیرمستقیم 

پرداخت می کند، سهم دولت از بیمه هر فرد روستایی را دو سوم حق بیمه اعلام کرد.
امین بلالی  افزود: مشمولان این صندوق برای برخورداری از مزایای آن، یک سوم حق 
بیمه را پرداخت می کنند و در پایان دوره 3۰ ساله، ۲۰ برابر حق بیمه حق بیمه ماهانه 
را به صورت حقوق ماهانه دریافت می کنند که در هیچ یک از صندوق های بیمه ای 

، نظیر ندارد.
اجتماعی کشاورزان، روستاییان و  بیمه  بیمه هر فرد در صندوق  اینکه حق  بیان  با  وی 
عشایر در هشت سطح تعریف شده است، گفت: حداقل حق بیمه برای افراد مشمول در 
این صندوق ماهانه ۸۰۰ هزار ریال و سالانه 9 میلیون و ۶۰۰ هزار ریال و حداکثر سه 

میلیون و ۲5۰ هزار ریال به صورت ماهانه و 3۰ میلیون ریال به صورت سالانه است.
بلالی ادامه داد: دولت ۲ برابر پرداختی هر فرد مشمول به صندوق اعتبار می دهد و در واقع 
هر فرد روستایی که تحت پوشش این صندق نیست این یارانه غیرمستقیم را از دست می 

دهد ضمن اینکه از درآمد مستمر در دوران پیری نیز محروم می شود.

پروژه های  تکمیل  بر ضرورت  آذربایجان شرقی  استاندار  امور عمرانی  معاون هماهنگی 
راه سازی مرند تأکید کرد.

از  اجرایی  دستگاه های  گزارش  افزود:  استان  فنی  شورای  جلسه  در  ذاکری  علی  جبار 
جمله راه و شهرسازی از پروژه های عمرانی استان مختصر و مفید بود که انتظار رود این 
گزارش ها هر شش ماه به روزرسانی شده و در اختیار مدیران قرار گیرد تا آنان با پروژه های 
مهم عمرانی استان آشنا شده و ضمن انتقال تجربیات به همدیگر، در جریان جزئیات این 

پروژه ها قرار گیرند.
با بیان این که گزارش های جلسات شورای فنی منجر به احصای پروژه های قابل  وی 
اتمام در کوتاه ترین زمان ممکن می شود، ادامه داد: برخی پروژه هایی که نیاز به تأمین 
منابع مالی دارند و اعتبارات پیش بینی شده جوابگوی تکمیل آن ها نیست، می توان از محل 

مولدسازی نسبت به تأمین کسری اعتبارات آنها اقدام کرد.
ذاکری با اشاره به این که شاهد چند حادثه تلخ و فوتی های مکرر در اوایل سال جاری 
در جاده های شهرستان مرند بودیم، بر لزوم تکمیل پروژه های راه سازی مرند تأکید کرد 

و افزود: برای برخی پروژه ها نیز درگذشته تصمیماتی گرفته شده که باید پیگیری شوند.

معاون خدمات شهری شهرداری تبریز :

آغاز طرح جمع آوری شبانه پسماند در تبریز همزمان با روز زمین پاک
طرح  اجرای  به  اشاره  با  تبریز  شهرداری  شهری  خدمات  معاون 
اردیبهشت  از سوم  این شهر  در  پسماند شهری  جمع آوری شبانه 
ماه جاری همزمان با روز »زمین پاک«، گفت: با اجرای این طرح 

پدیده زباله گردی در سطح این شهر رفع می شود.
هادی بدری حامد در نشست خبری با اصحاب رسانه با بیان اینکه 
پدیده زباله گردی آثار و تبعات منفی برای این شهر بجا می گذارد، 
افزود: بر اساس اعلام کارشناسان ذیربط بخشی از جرایم سرقت 
منازل و خودروها در این شهر توسط افرادی روی می دهد که در 

قالب زباله گرد فعالیت می کنند.
وی با تاکید بر اینکه طرح جمع آوری شبانه پسماند شهری در سایر 
کلانشهرها اجرا و نتیجه مثبت آن مشخص شده است، اظهار کرد: 
از مطالبات شهروندان است.  تبریز  این طرح در کلانشهر  اجرای 
معاون خدمات شهری شهرداری تبریز گفت: بر اساس برنامه ریزی 
انجام شده این طرح از سوی مدیریت پسماند شهرداری تبریز اجرا 
و موجب کاهش بارترافیکی به ویژه در هسته مرکزی شهر، کاهش 

آلودگی بصری و صوتی و آمار جرایم سرقت از منازل و خودروها 
می شود.بدری حامد، از شهروندان خواست، در اجرای این طرح با 
نیروهای خدماتی شهرداری تبریز و مدیریت پسماند همکاری کنند 
و در ساعت تعیین شده، زباله های خود را تحویل ماموران جمع 
آوری پسماند دهند.مدیرعامل سازمان پسماند شهرداری تبریز نیز 
زباله در  اینکه روزانه حدود یک هزار تن  بیان  با  این نشست  در 
این شهر تولید و از معابر جمع آوری می شود، گفت: سرانه تولید 
با  باشد که در مقایسه  تبریز حدود ۶3۰ گرم می  زباله در  روزانه 
سرانه کشوری و جهانی مناسب است و این موضوع نشان می دهد 
که شهروندان تبریزی مسایل مربوط به مصرف مواد غذایی و تولید 
زباله رعایت می کنند.»حبیبه هراتی«، با تاکید بر اینکه ۸۰ درصد 
از هزینه های پسماند در مرحله جمع آوری هزینه می شود، افزود: 
همراهی شهروندان با مدیریت شهری و گسترش فرهنگ کاهش 
تولید زباله و تفکیک از مبدا، نقش بسزایی در نظافت عمومی شهر 
ایفا می کند.وی با تاکید بر اینکه طرح جمع آوری شبانه پسماند 

شهری در تبریز در مرحله اول همزمان با روز زمین پاک در ۲ حوزه 
منطقه 5 و منطقه ۲ شهرداری تبریز آغاز می شود، اظهار کرد: این 

طرح به تدریج در سایر مناطق شهرداری ها نیز اجرا می شود.
معضل  اینکه  بیان  با  تبریز  شهرداری  پسماند  سازمان  مدیرعامل 
بزرگ تبریز در زمینه دفع زباله، عدم وجود زمان مشخص برای 
دفع زباله از سوی شهروندان است، گفت: شهروندان هر زمان اراده 
این  و  ریزند  می  زباله  های  باکس  در  را  خود  پسماند  کنند،  می 
ایجاد  و  پدیده  این  رشد  زباله گردی،  پدیده  بروز  موضوع موجب 

مافیای زباله در این شهر شده است.
اثاثیه  و  اسباب  و  حجیم  های  زباله  انداختن  داد:  ادامه  هراتی، 
عید  تکانی  خانه  مانند  مختلف  های  مناسبت  در  منازل  مستعمل 
نوروز در داخل باکس های زباله و توقف خودروها در جلوی این 
توسط خودروهای  ها  باکس  تخلیه  برای  مانع  ایجاد  و  ها  باکس 
مکانیزه از دیگر معضلات جمع آوری زباله از طریق باکس های 

زباله در سطح این شهر است.



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>

 شماره ۱۴۶۹
یکشنبه
۲ اردیبهشت ۱۴0۳ 

>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه  میهنآ۵ ن00مار

اروزنامه

برنامه های  از  یکی  گفت:  قزوین  استاندار  اقتصادی  معاون 
تقویت  سال،  شعار  راهبرد  تحقق  برای  قزوین  استان  اصلی 
روابط با کشورهای خارجی است که روابط سیاسی مناسب و 

منافع مشترک با آن ها داریم.
روابط  هماهنگی  شورای  جلسه  هشتمین  در  رحمانی  علی 
خارجی استان قزوین با حضور صانعی سفیر جمهوری اسلامی 
و  هماهنگی  دفتر  رئیس  آقامحمدی  و  بلاروس  در  ایران 
خارجه  امور  وزارت  کشور  داخل  نمایندگی های  امور  پیگیری 
که با هدف بررسی زمینه های همکاری استان قزوین با کشور 
بلاروس در سالن جلسات استانداری قزوین برگزار شد اظهار 
کرد: یکی از برنامه های اصلی استان قزوین در جهت تحقق 
این راهبرد، تقویت روابط خارجی با کشورهایی است که روابط 

سیاسی مناسب و منافع مشترک با آن ها داریم.
ما  که  است  کشورهایی  جمله  از  بلاروس  کشور  افزود:  وی 
تجاری  روابط  می توانیم  و  داریم  آن  با  خوبی  سیاسی  روابط 
از تحریم هایی که شامل  ایجاد کنیم، برخی  با آن  نیز  خوبی 
موارد  برخی  در  اما  می شود  نیز  بلاروس  شامل  است  ایران 
تحریم های ما را ندارند بنابراین موقعیت مشترک خوبی برای 

روابط تجاری داریم.
معاون اقتصادی استاندار قزوین بیان کرد: هیئت عالی رتبه ای 
این هیات  بازدید خواهد داشت؛  قزوین  استان  از  از بلاروس 
شامل تجار و تعدادی از مدیران ارشد این کشور خواهد بود، 
با  افراد  این  که  شود  داده  ترتیب  بازدیدی  می کنیم  تلاش 

فعالیت های استان قزوین آشنا شوند.
و  پارک علم  نمایندگی  دفتر  راستا  در همین  یادآور شد:  وی 
اگر  و  می کنیم  ایجاد  بلاروس  در  را  قزوین  استان  فناوری 
و  علم  پارک  در  نیز  را  بلاروس  نمایندگی  دفتر  بود  تمایلی 

فناوری قزوین داشته باشیم و تکنولوژی های مورد نیاز را وارد 
کنیم، شرکت های دانش بنیان ما می توانند آنجا فعالیت کنند، 
در برخی محصولات سطح تکنولوژی در بلاروس بالا است و 

می توان از آنها هم استفاده کرد.
به  نیز  استان  صنایع  و  محصولات  کرد:  خاطرنشان  رحمانی 
صورت بروشور تهیه و قابلیت ها معرفی می شود، در حوزه مالی 
نخواهیم  مشکلی  بلاروس  در  بانک  استقرار  به  توجه  با  نیز 
نمایشگاه  یا  نمایندگی  ایجاد  نامه ای به منظور  داشت، تفاهم 
دائم با سفیر بلاروس در ایران خواهیم داشت که در بخش های 

مختلف همکاری داشته باشیم.
و  برداشتیم  را  روادید  نیز  توریست  حوزه  در  شد:  یادآور  وی 
می توانیم از این ظرفیت استفاده کنیم و تورهایی گردشگری 

از بلاروس برای بازدید از قزوین اعزام شوند، مشکلات قانونی 
مأموریت  داشت،  وجود  مواردی  اگر  و  بررسی  نیز  را  موجود 

داریم آن را حل کنیم.
صادرات  در  کرد:  اظهار  قزوین  استاندار  اقتصادی  معاون 
خوبی  ظرفیت  استان  در  کشاورزی  محصولات  و  خشکبار 
داریم و در حال حاضر غیر مستقیم این امر در حال اجرا است، 
اما می توانیم به صورت رسمی این کار را انجام دهیم و در این 
راستا تأمین کامیون یخچال دار تسهیل شده است و تلاش 
می کنیم به عنوان استانی اقتصادی نقش بیشتری در تحقق 
مشترک  منافع  دارای  کشورهای  باشیم،  داشته  سال  شعار 
می تواند دروازه ورود ما به بازارهای جهانی باشند و در سال 

جاری تمرکز بیشتری در این حوزه خواهیم داشت.

معاون اقتصادی استاندار قزوین:

روابط استان قزوین با کشورهای خارجی
 تقویت می شود

مدیرکل میراث فرهنگی زنجان:

گردشگری فناورانه باید در زنجان 
مورد توجه قرار گیرد

گردشگری  گفت:  زنجان  استان  دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  مدیرکل 
فناورانه و کارگاه گردی باید در زنجان مورد توجه قرار گیرد.

سعید صفوی در گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار کرد: از ۲۴ اسفند 1۴۰۲ تا ۲۴ فروردین 
1۴۰3 در قالب ستاد خدمات سفر با برنامه ریزی انجام شده میزبان مسافران و گردشگران 

بودیم.
وی با اشاره به اینکه امسال بهار طبیعت با بهار قرآن مقارن شده بود، ابراز کرد: در ابتدای 
این طرح حجم ترافیک در جاده ها حاکی از کاهش 1۰ درصدی ترددها در کشور بود اما 
آمارها نشان می دهد، ورود مسافران به استان زنجان نسبت به سال قبل 1۰ درصد افزایش 
یافته است.مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان زنجان ادامه داد: در 
بخش بازدیدهای رسمی از اماکن تاریخی و موزه های تحت پوشش میراث فرهنگی استان 

زنجان شاهد هستیم و زنجان در بین 31 استان رتبه 1۲ کشور را دارد.
وی با بیان اینکه حدود ۲۶۰ موزه و اماکن در ارزیابی رسمی کشور وجود دارد، عنوان کرد: 
موزه رختشویخانه، موزه مردان نمکی و پایگاه جهانی سلطانیه جزو 5۰ مکان نخست و ۲۰ 

درصد پربازدید اماکن و موزه های کشور بودند.
صفوی تأکید کرد: باید در حوزه زیرساخت های گردشگری سرمایه گذاری کنیم و به ویژه 
معرفی آثار تاریخی و طبیعی، گردشگری و صنایع دستی استان در همه حوزه ها از اهمیت 
بالایی برخوردار است.وی یادآور شد: رئیس جمهور در نمایشگاهی، از گردشگری فناورانه 
یاد کردند و کارگاه گردی از موضوعاتی است که باید به آن ها پرداخته شود و معرفی این 

ظرفیت ها در شبکه های اجتماعی و صدا و سیما می تواند به تحقق آن کمک کند.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان زنجان با اشاره به اینکه در 
را  دستی  و صنایع  فرهنگی  میراث  گانه  سه  حوزه های  به  توجه  تمرکز  استان  مجموعه 
می بینیم، تصریح کرد: در حال حاضر سه سرمایه گذار برای احداث هتل پنج ستاره داریم 

که کارهای مقدماتی انجام شده است.
ایجاد تأسیسات گردشگری  افزود: در دو سال اخیر حدود 9۰ موافقت اصولی برای  وی 

صادر کردیم و بخشی از این ها به پروانه ایجاد رسیده است.

 شماره ۱۴۴۲
دوشنبه
۷ اسفند ۱۴0۲ 

معاون حمل و نقل و ترافیک شهردادی قروین :

مطالعات طرح ترافیک شهر قزوین آغاز شد
معاون حمل و نقل و ترافیک شهردادی قروین با اشاره به آغاز مطالعات طرح ترافیکی این 
شهر، گفت: طرح ترافیکی به عنوان ابزاری مهم برای مدیریت و کنترل ترافیک در مرکز 

شهر به کار گرفته می شود.
اسماعیل عرشیان در اولین جلسه بررسی امکان سنجی اجرای طرح ترافیک شهر قزوین، 
اظهار کرد: مطالعات طرح ترافیک قزوین با هدف کاهش بار هسته مرکزی شهر، کاهش 
قرار  نقل عمومی در دستور کار  از حمل و  استفاده  آلودگی هوا و تشویق شهروندان در 

گرفته است.
وی افزود: محدوده طرح ترافیک، لزوم و عدم لزوم اجرای طرح، تعرفه گذاری آثار مثبت 
تندروی  خطوط  نقل  و  حمل  تسهیلات  بینی  پیش  شاغلان،  و  ساکنان  برای  منفی  و 
جمله  از  نقلی  و  حمل  موضوعات  سایر  و  ها  راه  پیاده  طبقانی،  پارکینگ  اتوبوسرانی، 

موضوعات مهمی هستند که در این طرح مورد بررسی و مطالعه قرار می گیرد.
عرشیان با بیان اینکه اجرای طرح ترافیک با محدود کردن تردد خودروها در مرکز شهر 
این مساله  انجام  به کاهش ترافیک و بهبود جریان آن کمک می کند، خاطرنشان کرد: 
همچنین در کاهش انتشار آلایندگی های ناشی از ترافیک و بهبود کیفیت هوا نیز بسیار 
موثر است.معاون حمل و نقل و ترافیک شهردادی قروین یادآور شد: اعمال محدودیت های 
ترافیکی و هزینه های ورود به محدوده طرح بدون شک شهروندان را به استفاده از وسایل 

حمل  و نقل عمومی هم تشویق می کند.

رییس کل دادگستری قزوین:

امنیت در سرمایه گذاری باعث
 رونق تولید می شود

مدیرکل بانوان سازمان تبلیغات اسلامی :

باید فضا را برای نقش آفرینی جوانان 
فراهم کنیم

 رییس کل دادگستری قزوین گفت: کلیدی ترین عوامل رونق تولید و اقتصاد هر کشور، 
سهولت و امنیت سرمایه گذاری است.

اظهارکرد: در سال های گذشته  این مراسم  به گزارش خبرگزاری مهر، علی شعبانی در 
یکی از خلاءهای جدی در حوزه ساماندهی اقتصاد و رونق تولید نگاه تک بعدی به اقتصاد 

و غفلت از مؤلفه های محیطی آن به خصوص مؤلفه های حقوقی و قضائی بوده است.
اقتصاد  بر  اهمیت محیط حقوقی و قضائی حاکم  این در حالی است که  داد:  ادامه  وی 
به حدی است که حدود نیمی از مؤلفه های اصلی پایش محیط کسب وکار در کشورها 
طبق مهمترین نظام های سنجش سهولت کسب وکار در دنیا، ریشه در نظامات حقوقی 

و قضائی کشور دارد.
دیدار  در  هم  انقلاب  رهبر  همچنانکه  کرد:  اضافه  قزوین  استان  دادگستری  کل  رئیس 
اهمیت  بر  قضائیه  قوه  مسؤولین  با  دیدار  همچنین  و  کشور  تولیدی  مجموعه های  با 

نقش آفرینی فعال قوه قضائیه در این حوزه ها تاکید داشتند.
اقتصاد هر کشور، سهولت و  و  تولید  از کلیدی ترین عوامل رونق  اینکه  بیان  با  شعبانی 
از حقوق سرمایه گذاران نقش  امنیت سرمایه گذاری است، گفت میزان حمایت حاکمیت 
مستقیمی در ترغیب آنها به سرمایه گذاری در بخش های مولد اقتصاد ایفا کرده و دستگاه 

قضائی نیز نقش غیرقابل انکاری در بهبود محیط کسب وکار دارد.
وی تصریح کرد: یکی از نکات مهم بیانات رهبر انقلاب اسلامی در دیدار با مسؤولین 
دستگاه قضائی، تشکیل دادگاه های تجاری است، این موضوع یکی از راهبردهایی مهم 
قوه قضائیه است که در سند تحول قضائی نیز با راه اندازی دادگاه های تخصصی با اولویت 

دعاوی تجاری بر آن تاکید شده است.
و  به دلایل  امر  این  اینکه  به  توجه  با  کرد:  اظهار  قزوین  استان  دادگستری  رئیس کل 
موانع حقوقی و زیرساختی هنوز به سرانجام نرسیده، تصمیم گرفته شد دو شعبه بدوی و 
یک شعبه تجدید نظر در مرکز استان برای رسیدگی به پرونده های حقوقی حوزه تولید و 

سرمایه گذاری اختصاص یابد.
شعبانی بیان کرد: این دفتر با هدف تأمین امنیت سرمایه گذاری، احیای واحدهای تولیدی 
تعطیل و نیمه تعطیل، تعیین تکلیف سریع پرونده های مرتبط با تولید و سرمایه گذاری و 

رفع موانع تولید آغاز به کار کرده است.

مدیرکل بانوان سازمان تبلیغات اسلامی گفت: بانوان در عرصه های سرنوشت ساز انقلاب 
جلودار مردان هستند و زنان در انقلاب علمدار و پیشرو هستند و این پیشرو بودن باید به 

نسل امروز منتقل شود.
در  زنان  مباحث حضور  تحلیل  راستای  در  بانوان مجاهد  تبیینی  در نشست  سارا طالبی 
اجتماع که در تبلیغات اسلامی قزوین برگزار شد با اشاره به عملیات وعده صادق اظهار 
کرد: ارزش حرکت تبیینی که بانوان می توانند در عملیات طوفان صادق انجام دهند کمتر 

از حرکت نظامی صورت گرفته شده نیست.
وی با بیان اینکه امروز باید فضا را برای اینکه جوانان ما وارد نقش آفرینی شوند باید 
انقلاب جلودار مردان هستند و  بانوان در عرصه های سرنوشت ساز  افزود:  فراهم کنیم، 
زنان در انقلاب علمدار و پیشرو هستند و این پیشرو بودن باید به نسل امروز منتقل شود.
مدیرکل امور بانوان تبلیغات اسلامی قزوین تاکید کرد: دختران امروز ما ارزش های دینی 
را دوست دارند و این تنوع سلایق در جامعه بیزاری مردم از دین نیست بلکه بیزاری از 

عملکردهای صورت گرفته است.
وی بیان کرد: اگر بتوانیم محتواهای دینی و قرآنی را به درستی و زیبایی و با ابزار مناسب 
در اختیار نسل نوجوان و جوان قرار دهیم پذیرش آن از سوی جامعه خیلی راحت خواهد 

بود.
طالبی تاکید کرد: بیشترین تلاش دشمن در شرایط امروز کشور ایجاد القای نا امیدی در 
جامعه است و این در حالی است که تحقق بیانیه گام دوم و حضور فعال در جامعه نیازمند 

امید در دل مردم است.
وی اضافه کرد: یکی از اقشار مهمی که باید امید داشته باشند تا بتوانند پای دینداری و 
تحقق جامعه مهدوی به ایستد بانوان هستند و اگر بانوان وظیفه خود را در میدان انقلاب 

اسلامی به خوبی بدانند بدون شک این حس امید و انگیزه در او ایجاد خواهد شد.
مدیرکل امور بانوان تبلیغات اسلامی قزوین اضافه کرد: جنگ روانی امروز حاکم بر جامعه 
از جنگ سخت نیز بیشتر است و دشمن برای تمام لحظات جامعه ما برنامه دارد و در این 

بین وظیفه زنان حساس تر و مهم تر است.
وی با بیان اینکه الگوی سوم نمادی از یک زنی است که نه به شرق و نه به غرب توجه 
دارد، تصریح کرد: زن سوم کسی است که حرکت او در امتداد مدل انقلاب اسلامی و 

برگرفته ز زندگی حضرت زینب )س( و زنان بزرگ تاریخ اسلام است.
 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>

 شماره ۱۴۵۹
شنبه
۱۸ فروردین ۱۴۰۳ 

>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه  میهنآ۵ ن00مار اروزنامه

 شماره ۱۴۴۲
دوشنبه
۷ اسفند ۱۴۰۲ 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260331010006092هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی خانم مریم علی زاده فرزند نعمت اله  بشماره شناسنامه 488 صادره  ازفردیس )مشکین دشت 
(  در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 1600متر مربع از پلاک 1746فرعی از 162 
اصلی واقع درکرج  ج ماهدشت  ابتدای خیابان اب وخاک پ 1 خریداری از مالک رسمی ناصر حشمتی 
محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی میشود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار 
از اخذ ،رسید ظرف مدت یک  اداره تسلیم و پس  این  اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. برابر نامه جهاد 
صورت  به  سند  صدور   1402/08/16 مورخه   21/1/02/93۵8 صادره  نامه  شماره  به  کرج  کشاورزی 
ششدانگ وکاربری اراضی مورد بحت زراعی - باغی بوده است وهر گونه تغییر کاربری ونقل وانتقال آن 
بدون مجوز جهاد کشاورزی ممنوع می باشد . برابر نامه شماره 8۵461/ 1401 مورخه 8۵461 /1401 

اداره را و شهرسازی استان البرز به صورت دایر باغ می باشد 2374
 تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/01/18 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/04

مهتاب هاشمی- رئیس ثبت اسناد واملاک شهرستان فردیس 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260331010006067هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس تصرفات  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
 308 شناسنامه  بشماره  قلی  مرتضی  فرزند  خانمحمدی  عزیزه  خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
صادره از اوج )آبگرم ( در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۵10/80متر مربع 
بهزاد  خیابان  غربی  بهرام  خیابان  آباد  درکرج سرحد  واقع  اصلی   163 از  22264فرعی  پلاک  از 
خریداری از مالک رسمی عفت خاکی فیروز محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 2380
 تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/01/18 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/04

مهتاب هاشمی- رئیس ثبت اسناد واملاک شهرستان فردیس 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تعیین  قانون  موضوع  /دوم   اول  هیات   140260331010006398 شماره   رای  برابر 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
فرزند  مشگریز  مهدی  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  فردیس  ملک  ثبت 
از  مشاع  دانگ  درسه  تهران  از  صادره   0310916331 شناسنامه  بشماره  داریوش  
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 19۵ متر مربع از پلاک 2894 فرعی 
از 163اصلی واقع  در فردیس خریداری از مالک رسمی آقای علی معینی نمینی  محرز 
گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی 
اعتراضی داشته  به صدور سند مالکیت متقاضی  میشود در صورتی که اشخاص نسبت 
باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود 
را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.2424 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/01/18 
تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/02/04

مهتاب هاشمی- رئیس ثبت اسناد واملاک شهرستان فردیس 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره  140260331010006397 هیات اول دوم  موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
فردیس تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای سعید برزگر فرزند قدرت اله  بشماره 
شناسنامه 286 صادره از مرکزی درسه دانگ  مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
واقع  در فردیس  اصلی  از 163  از پلاک 2894 فرعی  به مساحت 19۵ متر مربع  احداثی 
خریداری از مالک رسمی آقای علی معینی نمینی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد.242۵
 تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/01/18 
تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/02/04

مهتاب هاشمی- رئیس ثبت اسناد واملاک شهرستان فردیس 

 مشاور استاندار و رییس ستاد احیا و پایدارسازی دشت قزوین گفت: 
ابزار  طرح پایش هوشمند بخش کشاورزی می تواند به دلیل وجود 
و فن آوری مناسب در این استان برای نخستین مرتبه در کشور به 

شکل پایلوت عملیاتی شود.
محمدتقی امانپور در نشست الگوی کشت استان قزوین، اظهار کرد: 
استان ضروری  کشاورزی  اراضی  در  الگوی کشت  پایش هوشمند 
ابزارهای هوشمند و برخط در مزارع  باید  است و بخش کشاورزی 
اطلاعات، بخش  تر  انتقال سریع  بر  کند، چرا که علاوه  تجهیز  را 

کشاورزی به بهره برداران می تواند باعث مزیت آفرینی شود.
الگوی  باید در اجرای طرح  را  اقتصاد کشاورزان  اینکه  بیان  با  وی 
آفرینی  مزیت  و  اقتصادی  کشاورزی  داد:  ادامه  کرد،  لحاظ  کشت 
به  لحاظ شود،  الگوی کشت  اجرای طرح  در  باید  برای کشاورزان 
با  که  کرد  باید مشخص  الگوی کشت  اجرای طرح  در  که  طوری 
اجرای آن، چه میزان افزایش کمی و کیفی محصول کشاورزی را 

شاهد خواهیم بود.
تصریح  و  برشمرد  کشاورزی  بخش  محور  را  پایدار  توسعه  امانپور، 
مهم  طرح های  می توان  خصوصی  بخش  گذاری  سرمایه  با  کرد: 
پیاده  استان  در  را  داری  آبخوان  و  آبخیزداری  کشاورزی،  بخش 
سازی کرد، به هرحال ظرفیت و سرمایه های بزرگی در این منطقه 
وجود دارد که از طریق مولدسازی می توان سرمایه گذاری مناسب و 

طرح های خوبی را در بخش کشاورزی اجرایی کرد.
رییس ستاد احیا و پایدارسازی دشت قزوین به کمبود منابع آبی در 

استان قزوین اشاره کرد و گفت: ابزار خلق ارزش افزوده در استان 
آب است و وجود بازار آب در استان می تواند به شفاف سازی وضعیت 
کند.امانپور  کمک  نظر  مورد  استانداردهای  رعایت  و  آب  چاه های 
خاطرنشان کرد: افت سفره های زیرزمینی و فرونشست زمین یکی 
از دغدغه های مهم قزوین محسوب می شود که با اجرای طرح های 

آبخیزداری و آبخوانداری می توان این فرونشست را کنترل کرد.

این مسوول یادآور شد: بهینه سازی مصرف آب با اجرای سامانه های 
نوین آبیاری و روش های قابل قبول، استفاده از آب های غیر متعارف، 
و  از گونه های گیاهی  استفاده  و  آن  نهادینه شدن  و  الگوی کشت 
پر  بر و مقاوم به شوری و خشکی و  جانوری، محصولات کم آب 
می تواند  نوین  های  آوری  فن  و  علم  از  کارگیری  به  و  محصول 

راهگشای مشکل محدودیت منابع آبی استان باشد.

 مشاور استاندارقزوین :

بخش کشاورزی باید ابزارهای هوشمند 
در مزارع را تجهیز کند

 رییس اداره تعزیرات حکومتی آبیک :

قاچاقچی سوخت در آبیک جریمه شد
 رییس اداره تعزیرات حکومتی آبیک از محکومیت ۲ میلیارد و ۵۵۰ میلیون ریالی قاچاق سوخت 

توسط یک کامیون دار متخلف در این شهرستان خبر داد.
حسین نوری اظهار کرد: پرونده تخلف خرید و فروش خارج از شبکه ۲ هزار و ۷۰۰ لیتر سوخت از 
نوع نفت گاز به ارزش ۸۵۰ میلیون ریال در شعبه تعزیرات حکومتی شهرستان آبیک رسیدگی و 

منجر به صدور حکم شد.
وی اضافه کرد: شعبه رسیدگی کننده با توجه به مستندات موجود، اتهام انتصابی را محرز دانسته که 
علاوه بر توزیع سوخت کشف شده در شبکه رسمی، متخلف را به پرداخت ۲ میلیارد و ۵۵۰ میلیون 

ریال محکوم کرد که حکم صادره اجرایی شده است.
به گفته این مسوول، برخورد قانونی با قاچاقچیان سوخت در استان قزوین یکی از موضوعات بسیار 
مهم در تعزیرات حکومتی به حساب می آید که رسیدگی به این نوع پرونده ها نیز با دقت بالایی 
انجام می شود.به گفته نوری، شهروندان می توانند موارد تخلفات را از طریق سامانه ارتباطی ۱۳۵ یا 
مراجعه به تعزیرات حکومتی گزارش کنند.گفتنی است طرح ویژه نظارت بر بازار نوروزی و ماه مبارک 
رمضان از ۱۵ اسفندماه گذشته آغاز و تا ۲۱ فروردین ماه جاری در سطح استان ادامه خواهد داشت.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

1- برابر رای شماره 14026030900100631۵ ممورخ1402/11/27  کلاسه 1402114409001000104 موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک منطقه یک قزوین 
تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی آقای سیداحمد نائینی به شناسنامه شماره 902 کدملی 4322638678 صادره قزوین 
واقع  اصلی   91- شماره  پلاک  مربع  متر   21306 مساحت  به  مزروعی  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  در  مجتبی  سید  فرزند 
ثبت ملک منطقه یک قزوین )سند مشاعی شماره 1844۵3 مورخ  اردبیلک( قزوین بخش 12 حوزه  اراضی روستای  در) 

1400/0۵/02 دفترخانه 1 قزوین( محرز گردیده است.
 2- برابر رای شماره 140260309001006316 مورخ 1402/11/27 کلاسه 106 1402114409001000 موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک منطقه یک قزوین 
تصرفات مالکانه بلامعارض  متقاضی آقای سیداحمد نائینی به شناسنامه شماره 902 کدملی 4322638678 صادره قزوین 
زمین  قطعه  یک  واقع در ششدانگ  اصلی   91 پلاک شماره  مربع  متر  قطعه 10000  یک  فرزند سید مجتبی در ششدانگ 
مزروعی به مساحت 10000 متر مربع پلاک شماره 91_ اصلی واقع در ) اراضی روستای اردبیلک (قزوین بخش 12 حوزه 
ثبت ملک منطقه یک قزوین )سند مشاعی شماره 1844۵3 مورخ 1400/0۵/02 دفترخانه 1 قزوین (محرز گردیده است. 
3- برابر رای شماره 1006314 14026030900 مورخ 1402/11/27 کلاسه 1402114409001000112 موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک منطقه یک قزوین 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای سیداحمد نائینی به شناسنامه شماره 902 کدملی 4322638678 صادره از قزوین 
واقع  _اصلی   91 شماره  پلاک  مربع  متر   40000 مساحت  به  مزروعی  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  در  مجتبی  سید  فرزند 
در )اراضی روستای اردبیلک (قزوین بخش 12 حوزه ثبت ملک منطقه یک قزوین ) سند مشاعی شماره 1844۵3 مورخ 

1400/0۵/02 دفترخانه 1 )قزوین( محرز گردیده است .
4- برابر رای شماره 140260309001006313 مورخ 1402/11/27 کلاسه 14 1 1402114409001000 موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک منطقه یک قزوین 
سید  فرزند   4322638678 کدملی   902 شماره  شناسنامه  به  نائینی  سیداحمد  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
روستای  اراضی  در  واقع  اصلی   91- پلاک  مربع  متر   12316 مساحت  به  مزروعی  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  در  مجتبی 
اردبیلک قزوین بخش 12 حوزه ثبت ملک منطقه یک قزوین ) سند مشاعی شماره 1844۵3 مورخ 1400/0۵/02 دفترخانه 
1 )قزوین( محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی میشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور اسناد مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود 
را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/01/18

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/02/02
شعبان عسگری - رئیس ثبت اسناد و املاک 

شناسه آگهی :۱6۸۷۴۱۸

 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه   شماره 4۱4۵۶

شنبه
2۶ اسفند ۱402  میهنآ ن00مار اروزنامه

معاون سیاسی و اجتماعی استانداری آذربایجان شرقی با اشاره 
به آثار و برکات مصارف زکات در جامعه گفت: نحوه هزینه کرد 

زکات جمع آوری شده باید برای مردم شفاف سازی شود.
به گزارش خبرنگار مهر، تراب محمدی در کارگروه تخصصی 

ساماندهی زکات فطره افزود: آثار و برکات پرداخت زکات باید 
در جامعه بیان شود تا تمامی اقشار جامعه بخصوص جوانان با 

این فریضه الهی بیشتر آشنا شوند.
وی تبیین احکام زکات را ضروری خواند و افزود: باید مردم 

هزینه  محل ها  کدام  در  می کنند  پرداخت  که  زکاتی  بدانند 
می شود، لذا وظیفه داریم قدم های مفید و مؤثرتری در بخش 
روحانیون  کمک  با  مردم  دینی  باورهای  و  اعتقادات  تقویت 

برداریم.
این مهم را برشمرد  تبیین  محمدی نقش فضای مجازی در 
فضای  و  ملی  رسانه  گروهی،  رسانه های  از  استفاده  گفت:  و 
مجازی در امر اطلاع رسانی زکات تأثیر زیادی خواهد داشت 

که جا دارد متولیان به این امر اهتمام ویژه داشته باشند.
زکات  شورای  تشکیل  با  تا  خواست  فرمانداران  از  وی 
جمع آوری  برای  برنامه ریزی  جهت  بخش ها  و  شهرستان ها 

زکات، و فرهنگ سازی آن اقدام کنند.
محمدی خاطرنشان کرد: اساس کار تبلیغات درست، اصولی و 
تأثیرگذار است که با تولید فیلم، مستند، انیمیشن، پادکست و 
تبلیغات محیطی در شهرها و روستاها می توان در حوزه زکات 

کارهای ماندگار و رغبت انگیزی را انجام داد.
شرقی  آذربایجان  استانداری  اجتماعی  و  سیاسی  معاون 
در  زکات  فریضه  اشاعه  و  ترویج  در  گام  اولین  و  مهم ترین 
به گونه ای  باید  افزود:  و  کرد  عنوان  فرهنگ سازی  را  جامعه 
این  در  داوطلبانه  مردم  که  کنیم  نهادینه  جامعه  در  را  زکات 

موضوع مشارکت کنند.

معاون سیاسی و اجتماعی استانداری آذربایجان شرقی:

هزینه کرد زکات جمع آوری شده باید
شفاف سازی شود

معاون نظارت و بازرسی اداره کل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی :

۷۰ تیم بازرسی در ایام نوروز بر بازار آذربایجان 
شرقی نظارت می کنند

معاون نظارت و بازرسی اداره کل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی از تشکیل و نظارت ۷۰ 
گروه بازرسی بر بازار استان در طول ایام نوروز خبر داد.

به گزارش ایرنا، یوسف پایدار در جمع خبرنگاران با بیان اینکه نظارت بر بازار در ایام عید نوروز و 
ماه مبارک رمضان تعطیل نخواهد بود، اظهار کرد: این گروه های بازرسی متشکل از بازرسان صمت 
و اتاق اصناف، آماده رسیدگی به گزارشات مردمی در مورد تخلفات بازار به وِیژه در مورد کالاهای 
مشمول  اساسی  کالاهای  روی  بر  امسال  افزود:  هستند.وی  رمضان  مبارک  ماه  مشمول  اساسی 
ماه مبارک رمضان شامل برنج، خرما، گوشت قرمز منجمد، گوشت مرغ منجمد و گرم، شیرینی و 
شکلات، کیف و کفش، پوشاک، مواد شوینده و دستمال کاغذی نظارت ویژه ای انجام می شود.پایدار 
ادامه داد: با توجه به مقارن شدن عید نوروز امسال با ماه مبارک رمضان نظارت بر بازار دو چندان 

شده و تیم های بازرسی در این ایام به جدید بر بازار نظارت خواهند کرد.
وی افزود: سامانه ۱۲۴ نیز پلی میان مردم و اداره کل صمت آذربایجان شرقی است و شهروندان 

می توانند گزارشات خود را از ساعت ۷ تا ۱۹:۳۰ به این سامانه ارائه کنند.

مدیرکل دامپزشکی آذربایجان شرقی :

۳۵ تن ضایعات نان خشک فاسد در اسکو 
کشف و معدوم سازی شد

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای آذربایجان شرقی:

۳۵۸حلقه چاه غیرمجازدر حال حفردر 
آذربایجان شرقی شناسایی و مسدود شد

و  کشف، ضبط  اسکو  در  فاسد  نانوایی  ضایعات  تن   ۳۵ گفت:  آذربایجان شرقی  دامپزشکی  مدیرکل 
معدوم سازی شد.

یحیی شیری پور در گفت و گو با خبرنگاران افزود: به دنبال گزارشات ارسال شده مبنی بر فعالیت یک 
واحد غیرمجاز آسیاب ضایعات نانوایی در بخش ایلخچی شهرستان اسکو، تیم نظارت بهداشتی اداره 
دامپزشکی به محل مورد نظر مراجعه کردند.وی اظهار کرد: برابر اظهارات صاحب کالا مبنی بر ارسال 
این ضایعات به مقصد دامداری ها به منظور استفاده در خوراک دام، ضمن جلوگیری از فعالیت و پلمپ 
واحد با اخذ دستور قضایی، اقدام به نمونه برداری از محموله ضایعات نان خشک موجود کردند. مدیرکل 
دامپزشکی آذربایجان شرقی گفت: نتیجه آزمایشات نشان دهنده میزان بالای سم آفلاتوکسین بود و به 
این دلیل، غیرقابل مصرف انسانی و دامی به صورت خام یا فرآوری شده تشخیص داده شد.شیری پور، 
ادامه داد: به استناد بند ب ماده هفت آیین  نامه نظارت بهداشتی دامپزشکی، ضایعات نانوایی مکشوفه 
در حضور نماینده مقام قضایی معدوم و از چرخه مصرف خارج شد.وی یادآور شد: اداره کل دامپزشکی 
آذربایجان شرقی با تمام توان در مسیر تامین امنیت غذایی و ارتقای بهداشت عمومی تلاش کرده و با 

هر اقدامی که موجب تهدید علیه بهداشت عمومی شود، قاطعانه برخورد می  شود.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای آذربایجان شرقی گفت: برای اجرای طرح تعادل بخشی و حفاظت از 
نیز شناسایی  پایان بهمن ماه سال ۱۴۰۲، ۳۵۸ حلقه چاه غیرمجاز در حال حفر  تا  آب های زیرزمینی 

و مسدود شد.
و  بخشی  تعادل  اجرای طرح  برای  کرد:  اظهار  خبر  این  اعلام  با  خبرنگاران  در جمع  غفارزاده  یوسف 
حال  در  غیرمجاز  چاه  حلقه  تعداد ۳۵۸  ماه سال ۱۴۰۲،  بهمن  پایان  تا  زیرزمینی  آب های  از  حفاظت 
حفر نیز شناسایی و مسدود شد.وی همچنین ادامه داد: در این مدت یکهزار و ۲۹۳ حلقه چاه غیرمجاز 
مسدود، ۹۲ استخر غیرمجاز قلع و قمع، ۵۸ دستگاه موتور پمپ ثابت و سیار توقیف و حاشیه رودخانه ها 
زهکشی شد.غفارزاده ادامه داد: در همین راستا، ۶۳۳ دستگاه کنتور هوشمند بر روی چاه های مجاز نصب 
و از اضافه برداشت تعداد چهار هزار و ۵۰۴ حلقه چاه مجاز جلوگیری شده است. مدیرعامل شرکت آب 
منطقه ای آذربایجان شرقی با اشاره به اقدامات انجام یافته در حوزه مهندسی رودخانه ها نیز خاطرنشان 
کرد: از اهم فعالیت های مهندسی رودخانه ها و سواحل به منظور جلوگیری از آسیب ها، خسارات مالی و 

تلفات جانی، یکهزار و ۳۷۱ مورد تصرفات در حریم و بستر رودخانه ها شناسایی شد.

مدیرکل آموزش و پرورش استان آذربایجان شرقی :

برگزاری امتحانات از ۲۶ اردیبهشت
 تا ۲۴ خرداد ماه

مدیرکل میراث فرهنگی آذربایجان غربی:

۵۰ بنای تاریخی آذربایجان غربی 
آماده میزبانی از مسافران نوروزی شد

در  فرهنگیان  همکاری  و  همت  از  قدردانی  با  استان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
برگزاری انتخابات مجلس شورای اسلامی به طرح دستورات جلسه مبنی بر سرویس 
مدارس استثنایی، برگزاری آزمون های نهایی و آخرین وضع زیرساخت های آموزشی 

پرداخت.
مسعود سعادتی گفت: از سال گذشته برای نخستین بار آزمون پایه دوازدهم به صورت 
نهایی برگزار شد و در نتایج کنکور ۴۰ درصد نقش داشت و در سال جاری نیز سه پایه 

دوازدهم، یازدهم و دهم به شکل نهایی برگزار خواهد شد.
وی با اشاره به اهمیت آزمون نهایی، اظهار کرد: ۲۳۲ حوزه امتحانی برای این منظور 

پیش بینی شده است و بیشترین حوزه در ناحیه یک تبریز خواهد بود.
وی با یادآوری اینکه نتایج آزمون های نهایی در سال آینده ۵۰ درصد و در سومین 
سال ۶۰ درصد در نتایج آزمون نهایی اثرگذار خواهد بود، گفت: با این شرایط شاهد 

تقویت نقش مدرسه و کلاس درس در آینده تحصیلی دانش آموزان خواهیم بود.
این مقام مسئول با اشاره به برگزاری امتحانات از ۲۶ اردیبهشت تا ۲۴ خرداد ماه، 
برگزاری  ملزومات  تامین  در خصوص  مسئولیت هایی  که  سازمان هایی  کرد:  اضافه 

امتحانات  دارند؛ لازم است پای کار باشند تا مشکلی از این جهت به وجود نیاید.
در این جلسه از مدیران تعدادی از مدارس موفق نواحی ۲ و ۴ تبریز و مناطق اهر و 
عجبشیر، قدردانی شد و حکم ریاست شورای آموزش و پرورش استان از طرف وزیر 

به استاندار آذربایجان شرقی، اهدا شد.

 مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی آذربایجان غربی گفت: ۵۰ بنای تاریخی سطح 
استان آماده میزبانی از مسافران نوروزی هستند.

مرتضی صفری در گفت و گو با خبرنگار مهر با بیان اینکه نوروز امسال ۵۰ بنای تاریخی از جمله 
ملی  پایگاه  و  چایپاره  بسطام  ملی  پایگاه  چالدران،  قره کلیسا  تکاب،  سلیمان  تخت  جهانی  میراث 
حسنلو نقده و ... میزبان مسافران نوروزی است، ادامه داد: تاکنون ۲۴ جلسه ستاد خدمات سفر در 

سطح استان و ۱۲ جلسه مربوط به کمیته های ذیل این ستاد برگزار شده است.
وی با بیان اینکه راه اندازی نمایشگاه های صنایع دستی یکی از برنامه های اولویت دار در نوروز ۱۴۰۳ 

است، ادامه داد: ۱۷ نمایشگاه صنایع دستی نوروزی در سطح استان برپا می شود.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی آذربایجان غربی تصریح کرد: همچنین در این 
ایام راهنمایان گردشگری در ۳۷ مکان مستقر شده و نیز ۲۰ عنوان برنامه نوروزگاه در مکان های 
تاریخی و گردشگری شاخص سطح استان اجرا می شود. صفری گفت: در راستای آماده سازی برای 
ثبت جهانی مساجد استان نیاز است با همکاری اداره کل اوقاف و امور خیریه و سازمان صداوسیما 

مرکز استان مراسم جمع خوانی قرآن کریم در مسجد جامع ارومیه برپا شود.
ازدحام و  از  تا  از مرزهای استان مدیریت خواهد شد  پیله وران  از ۲۰ اسفند تردد  وی اظهار کرد: 

بی نظمی در پایانه های مرزی جلوگیری شود.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی آذربایجان غربی اظهار کرد: با همکاری اداره کل 
اوقاف و امور خیریه آذربایجان غربی، در سطح استان سعی می شود شرایط لازم برای استفاده از 

سرویس بهداشتی مساجد و بقاع متبرکه توسط مسافران نوروزی فراهم شود.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۴۶۹۶ هيات اول / دوم موضوع قانون تعيين تكليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
کرج - ناحيه دو تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضی آقای/ خانم شمس اله صمدی فرزند 
اسداله بشماره شناسنامه ۵۴۰ صادره از سنقر در یک قطعه زمين با بنای احداثی به مساحت 
۱۱۰.۷۲ متر مربع از پلاک ۱۷۹۵ فرعی از ۹ اصلی واقع در ماهدشت خيابان شهيد نياسری 
ک صدف پلاک ۱۵ خریداری از مالک رسمی آقای/ خانم اله داد ایليات محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  دادخواست خود  اعتراض  تسليم  تاریخ  از  ماه  یک  ظرف مدت 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول  :۱۴۰۲/۱۲/۲۶

تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۱/۱۸
مهران رشیدی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج

آگهی تغییرات شرکت با مسئولیت محدود مکانیک سیال مجد
ملی  شناسه  به  مجد  سيال  مكانيک  محدود  مسئوليت  با  شرکت  تغييرات  آگهی 
عمومی  استناد صورتجلسه مجمع  به  ثبت ۲۱۰۸۹  به شماره  و   ۱۰۱۹۰۰۲۵۹۱۵
العاده مورخ ۱۴۰۲/۱۲/۰۱ تصميمات ذیل اتخاذ شد ۱- آقای مصطفی یار  فوق 
احمدی مجد با پرداخت مبلغ ۹۹/۵۰۰/۰۰۰ ریال به حساب شرکت سرمایه خود را 
از مبلغ ۵۰۰/۰۰۰ ریال به مبلغ ۱۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال افزایش داد. ۲- آقای مجتبی 
به حساب شرکت سرمایه  پرداخت مبلغ ۹۹/۵۰۰/۰۰۰ ریال  با  احمدی مجد  یار 
خود را از مبلغ ۰۰۰/ ۵۰۰ ریال به مبلغ ۱۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال افزایش داد. - سرمایه 
شرکت از مبلغ ۱/۰۰۰/۰۰۰ ریال به مبلغ ۲۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال برابر نامه شماره 
۱۴۰۲/۱۴۳۷۸۸۴ مورخ ۱۴۰۲/۱۲/۵ بانک صادرات افزایش یافت و ماده مربوط 
افزایش  از  بعد  سهامداران  فهرست   - یافت.  اصلاح  فوق  شرح  به  اساسنامه  در 
سرمایه به شرح ذیل می باشد: ۱- آقای مصطفی یار احمدی مجد دارنده مبلغ 
: ۴۲۱۹۰۸۳۱۵۴ ۲- آقای مجتبی  الشرکه به کد ملی  ۱۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال سهم 
 : ملی  کد  به  الشرکه  سهم  ریال   ۱۰۰/۰۰۰/۰۰۰ مبلغ  دارنده  مجد  احمدی  یار 
۴۲۱۹۰۸۳۱۶۲ اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و 

شناسه آگهی :۱۶۸۴۵۷۶موسسات غيرتجاری کرج )۱۶۸۵۶۷۲( شناسه آگهی: ۱۶۸۵۵۰۲

آگهی فقدان سند مالکیت
یک قطعه زمين زراعی نوع ملک طلق با کاربری زراعی باغ به پلاک ثبتی ۲۶۲ فرعی از ۲۴ 
اصلی، مفروز و مجزا شده از  ۰ فرعی از اصلی مذکور ، قطعه ۰ در طبقه و واقع در بخش ۱۳ 
ناحيه ۰۰ حوزه ثبت ملک منطقه یک قزوین استان قزوین به مساحت ۱۳۲۰۴.۱۱ متر مربع 
مالكيت بهرام / کشاورزگرامی فرزند احمد شماره شناسنامه ۲۷۵۰ تاریخ تولد ۱۳۶۴/۱۰/۲۰ 
صادره از کرج دارای شماره ملی ۰۳۲۳۸۰۶۲۷۹ با جز سهم ۳ از کل سهم ۶ بعنوان مالک سه 
دانگ مشاع از شش دانگ عرصه و اعيان با شماره مستند مالكيت ۱۸۷۱۳۹ تاریخ۱۴۰۱/۰۵/۱۲ 
دفترخانه اسناد رسمی شماره ۱ شهر قزوین استان قزوین موضوع سند مالكيت اصلی بشماره 
چاپی ۴۶۴۷۱۹ سری  ه  سال ۱۴۰۱ با شماره دفتر الكترونيكی ۱۴۰۲۲۰۳۰۹۰۰۱۰۱۳۳۶۹ ثبت 
گردیده است بازداشت و رهن ندارد .سپس مالک با ارائه دو برگ فرم شهادت شهود مدعی 
فقدان سند به علت نامعلوم مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی خود را سپس 
نموده که مراتب به استناد ماده ۱۲۰ آئين نامه اصلاحی قانون ثبت اعلام ميگردد تا هر کس به 
نحوی از هر انحاء نسبت به ملک مذکور حقی داشت و یا معاملاتی به نفع او شده و یا مدعی 
وجود سند نزد خود باشد از تاریخ انتشار این آگهی تا مدت ده روز ضمن مراجعه به این اداره 
ارائه اصل سند مالكيت و سند معامله تسليم نماید و چنانچه ظرف مدت  با  اعتراض خود را 
مقرر اعتراض به این اداره نرسد و یا در صورت اعتراض اصل سند مالكيت ارائه نشود اداره 
ثبت المثنی سند مالكيت را طبق مقررات صادر و به متقاضی تسليم خواهد کرد این آگهی در 

یک نوبت به شرح ذیل منتشر خواهد شد.
شعبان عسگری - مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک منطقه یک قزوین

آگهی مفقودی
 پروانه بهره برداری معدن پوکه معدنی خيرآباد 

) آذربایجان شرقی -بستان آباد- روستای خير آباد( به شماره ۱۰۵-۱۰۲۶۹ 
به تاریخ : ۱۳۸۳/۰۵/۰۶  )بهره بردار: شرکت توليدی و ساختمانی کمبرگ اصفهان(  

به  شناسه ملی   ۱۰۲۶۰۲۵۰۵۸۹ و شماره ثبت ۸۹۸۱ 
مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط است.

تاریخ نوبت اول : 1۴۰۲/1۲/۲6
تاریخ نوبت دوم : 1۴۰3/۰1/18

 مدیرعامل جمعیت هلال  احمر استان زنجان :

خانه های هلال زنجان هزار بسته معیشتی را در بین نیازمندان توزیع کرد
گفت:خانه های  زنجان  استان  هلال  احمر  جمعیت  مدیرعامل   
هلال استان یک هزار بسته معیشتی به ارزش ۱۵ میلیارد ریال را 
به مناسبت نوروز و ماه مبارک رمضان در میان نیازمندان محلات 

کم برخوردار روستایی توزیع کرد.
به همت ۳۰  بسته های معیشتی  این  افزود:  اله هاشمی  حکمت 
خانه هلال با همکاری و تعامل خیرین و نیکوکاران در شهرستان 
های زنجان، ابهر و خدابنده در میان یک هزار خانواده کم برخودار 

توزیع شد.

وی خاطرنشان کرد: این بسته ها در میان خانواده هایی که تحت 
پوشش کمیته امداد و بهزیستی نیستند اما نیازمند هستند، توزیع 
خیرین،  گفت:  زنجان  استان  هلال  احمر  جمعیت  شد.مدیرعامل 
نیکوکاران و همه مردم نوعدوستی از طریق خانه های هلال به 
جمعیت هلال احمر استان اعتماد و در تامین بسته های معیشتی 
با استفاده از  کمک کردند.هاشمی تاکید کرد: هلال احمر استان 
توان توانمندان و ظرفیت و کمک های خیرین بخشی از نیازهای 

نیازمندان را مرتفع می کند.

وی یادآوری کرد: از ابتدای ماه مبارک رمضان، اعضای خانه های 
بسته  و  توزیع  در  خدابنده  و  ابهر  زنجان،  های  شهرستان  هلال 
 بندی افطاری همکاری دارند و روزه  داران در ماه مبارک رمضان 

میهمان سفره افطار می شوند.
های  بسته  گفت:  زنجان  استان  هلال  احمر  جمعیت  مدیرعامل 
معیشتی توزیع شده شامل برنج، روغن، اقلام بهداشتی، رب گوجه 
فرنگی، کنسرو لوبیا، تن ماهی، سویا، ماکارونی، چای خشک، خرما 

و گوشت مرغ بود.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی قزوین :

پرونده قلعه الموت قزوین برای ثبت جهانی 
تکمیل شد

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی قزوین گفت: پرونده قلعه الموت با هدف ثبت 
دومین اثر تاریخی استان در سازمان یونسکو سال گذشته تکمیل و مراحل آن در دستور کار است.

علیرضا خزائلی اظهار کرد: روزهای پایانی سال گذشته پرونده ثبت جهانی »قلعه الموت« معروف به 
حسن صباح تکمیل شده و پس از ترجمه به زبان انگلیسی در قالب پیکربندی یونسکو تدوین شده 
است.وی اضافه کرد: جمهوری اسلامی سالانه یک سهمیه دارد که آثار تاریخی خود را برای تایید 
یونسکو معرفی کند که انتظار داریم تا تیرماه سال جاری این پرونده برای بررسی و تایید نهایی ارسال 
شود.خزائلی به اقدامات پس از ثبت جهانی کاروانسرای سعد السلطنه پرداخت و تشریح کرد: هنگامی 
می شود، چون  تبلیغ محسوب  بزرگترین  می گیرد،  قرار  جهانی  آثار  فهرست  در  تاریخی  اثر  یک  که 

تمام تورهای گردشگری بین المللی به دنبال انتخاب مکان هایی هستند که ثبت جهانی شده باشند.
این مسوول تصریح کرد: طی سال های گذشته یک قطار گردشگری قرار بود از غرب کشور تا جنوب 
راه اندازی شود تا از جاذبه های گردشگری مسیر بازدید به عمل آید، این کاروان گردشگری در استان 
همجوار قزوین، یعنی زنجان توقف داشت، اما در قزوین توقف نکرد، دلیل آن هم ثبت جهانی گنبد 
سلطانیه در آن استان بوده است.مدیرکل میراث فرهنگی قزوین تاکید کرد: امروز کاروانسرای سعد 
السلطنه مربوط به یک مکان جغرافیایی کوچک نیست و متعلق به تمام جهانیان است، به همین منظور 

این مکان نیازمند توجهات ویژه از سوی سازمان های بین المللی است.
خزائلی ادامه داد: تلاش ما این بوده که بهره برداری ها در حوزه صنایع دستی، سوغات و همچنین 
این  حیاط  در چهار  اساس  بر همین  یابد،  افزایش  در مجموعه سرای سعدالسلطنه  اقامتی  فضاهای 
مجموعه عملیات مرمت را آغاز کرده ایم تا سریع تر حیاط قهرمانی با کاربری اقامتی، حیاط بهشتیان 

با کاربری پذیرایی،  حمام رضوی و سعدی با کاربری گردشگری از نظر سخت افزاری آماده شود.
وی به برگزاری آیین پنجاه بدر قزوین هم اشاره کرد و گفت: خوشبختانه طی ۲ تا سه سال گذشته 
توجه ویژه ای از سوی مدیریت عالی استان برای برگزاری هر چه باشکوه این مراسم صورت گرفته و 

سال گذشته هم توانستیم در این رابطه بازتاب های خوب کشوری را داشته باشیم
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اقتصاد  شماره ۶۱۴۶۹
یکشنبه
۲ اردیبهشت ۱۴0۳ 

 روزنامه آرمان میهن گرافیک

چند راه حل ساده برای داشتن آرامش بیشتر در زندگی
از رژیم غذایی مناسب مانند سبزیجات تازه و میوه ها  استفاده 

کنید و از مصرف شکر و غذاهای سرخ شده پرهیز کنید 

خواب کافی به بدن این امکان را می دهد که عملکرد موثرتری 
داشته باشد در واقع بدن و ذهن هماهنگ تر عمل می کنند

مدیتیشن  انجام دهید زیرا مدیتیشن ماهیچه ها و اعصاب را آرام 
می کند و باعث می شود ذهن به بالاترین سطح آرامش برسد

ساعاتی را در طبیعت به دور از شلوغی ها بگذرانید و از
 آرامش طبیعت کمک بگیرید  تا ذهنتان آرام شود

کمالگرایی را از خود دور کنید،  بار فعالیت هایتان را کم کنید و بدین 
ترتیب از استرستان هم کم  می شود و به آرامش می رسید 5

4

3

2

1

معاون ستاد نوسازی ناوگان نوسازی :

شماره گذاری خودرو مشمول پرداخت عوارض شد
معاون ستاد نوسازی ناوگان نوسازی گفت: برای اولین بار شماره 
قانون  طبق  داخل  تولید  و  وارداتی  از  اعم  نقلیه  وسایل  گذاری 

ساماندهی خودرو منوط به پرداخت عوارض شده است.
برنامه ریزی  معاون  ابراهیمی  مهدی  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
در  فرسوده  خودروهای  اسقاط  و  نوسازی  ناوگان  نوسازی  ستاد 
نقلیه  وسایل  کلیه  گذاری  شماره  گفت:  اقتصاد  رادیو  با  مصاحبه 
اعم از وارداتی و تولید داخل برای اولین بار در کشور طبق قانون 

ساماندهی خودرو منوط به پرداخت عوارض شده است.
ابراهیمی بیان کرد: با توجه به قانون ساماندهی و توجه این قانون 
به مساله زیست محیطی و صرفه جویی در مصرف سوخت مساله 
قرار گرفت  اولویت  اسقاط خودروهای فرسوده در  صورت گواهی 

که سرعت خروج خودروهای فرسوده را تسریع کند.
گذاری  شماره  خصوص  در  کنونی  حساس  برهه  در  افزود:  وی 

در  سنگین  و  تجاری  خودروهای  رویکرد  با  وارداتی  خودروهای 
آخرین روز کاری سال گذشته آئین نامه ای ابلاغ شد که از روز پنج 
اردیبهشت هم لازم الاجرا است. با توجه به افزایش عوارض این 
خوردها که در این روز، فشار زیادی روی ثبت شاسی های وارداتی 
در کشور داشتیم و میزان گواهی اسقاط برای شماره گذاری هم 

کم بود.
پرداخت عوارض ریالی برای واردات خودرو و گواهی اسقاط

ابراهیمی اظهار کرد: نیاز کشور برای شماره گذاری بسیار بیشتر از 
ظرفیت کنونی بود. به دلیل کمبود گواهی اسقاط، فضای نامناسبی 

ایجاد و قیمت های غیررسمی در این حوزه بسیار بیشتر شد.
اسقاط  و  نوسازی  ناوگان  نوسازی  ستاد  برنامه ریزی  معاون 
خودروهای فرسوده بیان کرد: به دلیل نبودن گواهی و کم فروشی 
و رشد قیمت ها خارج از ضابطه این تصمیم توسط ستاد نوسازی 

عوارض  به  خودرو  صنعت  سامانه  نامه  آئین  سه  تبصره  طبق  و 
ریالی مبدل شد.

به گفته وی، تا زمانی که گواهی کافی تولید شود رویکرد ما ریالی 
خواهد بود و تا زمان تأمین این گواهی به اصل اولیه آن بازخواهیم 

گشت.

مدیرعامل شرکت توانیر:

50 درصد برق کشور در بخش تولید 
مصرف می شود

 مدیرعامل شرکت توانیر گفت: به صورت میانگین 5۰ درصد برق کشور در بخش تولید واحدهای 
صنعتی مصرف می شود.

مصطفی رجبی مشهدی در آیین تکریم و معارفه مدیران عامل شرکت برق منطقه ای زنجان افزود: 
بیش از ۷5 درصد برق تولیدی شرکت برق منطقه ای زنجان که استان های زنجان و قزوین را تحت 

پوشش دارد در تولید مصرف می شود و این میزبان بالاتر از میانگین کشوری است.
وی در بخش دیگری از سخنان خود به تلاش ها و اقدامات وزارت نیرو در رفع ناترازی تولید و 
مصرف برق کشور اشاره کرد و ادامه داد: در سال 1۴۰۰ با ناترازی شدیدی مواجه بودیم ولی طی ۲ 
سال گذشته با مجموع اقدامات انجام شده این موضوع با درایت و برنامه ریزی های دقیق حل شد.

رجبی مشهدی گفت: برای امسال نیز انجام 1۸۰ اقدام تامین انرژی در کشور تعریف شده و امیدواریم 
سال جاری نیز سال مطلوبی برای صنعت برق کشور باشد.

مدیرعامل شرکت توانیر گفت: در این راستا ظرفیت های مناسبی در حوزه صنعت برق ایجاد شده 
که ساخت نیروگاه های حرارتی جدید و راه اندازی نیروگاه های تجدید پذیر، نمونه هایی از این 

پتانسیل هاست.
در این مراسم پروانه برهانی به عنوان مدیر عامل شرکت برق منطقه ای زنجان معرفی و از خدمات 

منصور اوجاقی مدیرعامل قبلی این شرکت قدردانی شد.

ارز نیمایی پارچه حذف شد

رییس مرکز ملی بهبود و محیط کسب و کار وزارت اقتصاد :

آغاز رسمی فروش اینترنتی دارو 
از یک ماه آینده

و  پارچه های رومبلی  تعرفه  از چند ردیف  نیمایی  ارز  ایران،  ابلاغیه سازمان توسعه تجارت  طبق 
پارچه های رویه و پرده ای وارداتی حذف شد.

به گزارش ایلنا، سازمان توسعه تجارت ایران در بخشنامه ای موضوع حذف ارز نیمایی از ۷ ردیف 
تعرفه پارچه را ابلاغ کرد.

در این بخشنامه آمده است: به پیوست تصویر نامه شماره ۲3۴91۷۲ مورخ 1۴۰۲/1۲/۲۶ معاونت 
است  خواهشمند  می گردد.  ارسال  تعرفه  ردیف   ۷ نیمایی  ارز  حذف  خصوص  در  عمومی  صنایع 
دستور فرمائید طبق نامه معاونت مذکور محل تأمین ارز نیمایی به طور کلی از پارچه های رومبلی 
پارچه رویه و پرده ای ذیل ردیف تعرفه های ۶۰۰53۸۰۰، ۶۰۰53۷۰۰، ۶۰۰53۶۰۰ ۶۰۰535۰۰، 

۶۰۰19۲۰۰، ۶۰۰1۲۲۰۰ و ۶۰۰539۰۰ حذف گردد.
مورخ   ۲31۰1۲5 شماره  نامه  پیرو  بود:  آمده  هم  صمت  وزارت  عمومی  صنایع  معاونت  نامه  در 
و  رویه  پارچه  رومبلی  پارچه های  از  نیمایی  ارز  تخصیص  حذف  خصوص  در   1۴۰۲/1۲/۲1
تعرفه های ۶۰۰1۲۲۰۰، ۶۰۰19۲۰۰، ۶۰۰535۰۰، ۶۰۰53۶۰۰، ۶۰53۷۰۰،  پرده ای تحت ردیف 

۶۰۰53۸۰۰ و ۶۰۰539۰۰ به استحضار می رساند؛
با توجه به درخواست حذف ارز نیمایی کالاهای مورد اشاره برای مناطق آزاد تجاری - صنعتی و 
ویژه اقتصادی و نظر به موافقت اتحادیه تولید و صادرات نساجی و پوشاک ایران طی نامه شماره 
تا ردیف تعرفه های فوق الاشاره  1۴۰۲335۲ مورخ 1۴۰۲/1۲/۲3 خواهشمند است دستور فرمائید 
علاوه بر مناطق آزاد شامل سرزمین اصلی نیز شده و به طور کلی از شمول دریافت ارز نیمایی خارج 

گردد لذا مراتب جهت اقدام لازم و اعلام نتیجه ارسال می گردد.

رییس مرکز ملی بهبود و محیط کسب و کار وزارت اقتصاد گفت: فروش و توزیع دارو از طریق 
سکوهای اینترنتی به طور رسمی از یک ماه آینده باید آغاز شود.

امیر سیاح از امکان فروش و توزیع دارو از طریق انواع سکوهای اینترنتی از یک ماه آینده خبر داد و 
گفت: وزارت بهداشت در توزیع اینترنتی دارو و امکان فروش از سکوهای اینترنتی یک سال و هشت 

ماه تاخیر داشته و باید از یک سال و هشت ماه گذشته فروش اینترنتی آغاز می شد. 
وی ادامه داد: سازمان غذا و دارو اذعان دارد که برای توزیع و فروش دارو به روش های اینترنتی و 
توسط سکوها باید تنظیم گری کند و در آخرین تاریخ اعلام شده قرار بر این بود که از دهه فجر سال 
گذشته وزارت بهداشت نسبت به اجرای توزیع دارو از طریق پلت فرم های اینترنتی اقدام کند اما با 
تاخیر مواجه شدیم و اخیرا در جلسه کمیسیون اصل 9۰ تصمیم گرفته شد که فروش و توزیع دارو 

از سکوهای اینترنتی از یک ماه آینده عملیاتی شود.
رییس مرکز ملی بهبود و محیط کسب و کار وزارت اقتصاد با بیان اینکه با فروش اینترنتی دارو 
سیستم توزیع دارو شفاف تر خواهد شد، گفت: با ثبت درخواست خرید دارو پویا تحویل دارو در یک 
سکوی اینترنتی نظارت ها دقیق تر و بیشتر خواهد شد و در صورت تخلفی مانند ارایه داروی تاریخ 

مصرف گذشته، پیگیری ها راحت تر خواهد شد و همچنین سیستم توزیع دارو شفاف می شود.

عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی 
ایران گفت: فعالان اقتصادی، تجار، صنعتگران و تولیدکنندگان 
دارند در سال  انتظار  نمایندگان مجلس  از  اقتصادی  رویکرد  با 
جهش تولید با مشارکت مردم، روز شنبه را به عنوان دومین روز 

تعطیل هفته انتخاب کنند.
 شهرام زارع، رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی 
شهرکرد اظهار کرد: بالغ بر 1۶ سال است که رهبر معظم انقلاب 
اسلامی عناوین سال را با تمرکز بر تولید انتخاب می کنند. این 
اقتصادی کشور جزو  بهبود وضعیت  موضوع نشان می دهد که 

در  باید  قوا  همه  منظور،  این  برای  است.  نظام  اولویت های 
مسیر تقویت اقتصاد گام بردارند.به اعتقاد او یکی از لازمه های 
تحقق عنوانی که برای سال 1۴۰3 انتخاب شده است، تمرکز 
کشورهای هدف صادراتی  با  ایران  مناسبات  افزایش سطح  بر 
است. این فعال اقتصادی معتقد است چنانچه قرار باشد جهشی 
در تولید رخ دهد و شاهد مشارکت مردم و بخش خصوصی در 
این رابطه باشیم باید زمینه را برای تقویت دیپلماسی اقتصادی 
مهیا کنیم که یکی از ابزار این هدف، کاهش روزهایی که است 

که به دلیل تعطیلی هفتگی با سایر کشورها در ارتباط نیستیم.

اقتصادی،  اکنون کلیه فعالان  تأکید کرد:  اتاق شهرکرد  رئیس 
بازرگانان، صنعتگران و تولیدکنندگان با رویکرد اقتصادی، انتظار 
دارند که در سال جهش تولید با مشارکت مردم شاهد رویکرد 
سطح  گسترش  برای  زمینه  و  باشیم  مجلس  و  دولت  متفاوت 

روابط ایران با کشورهای هدف صادراتی مهیا شود.
زارع خاطرنشان کرد: یکی از اقدامات مهم این است که تعطیلی 
قطعی  میزان  که  کنیم  انتخاب  گونه ای  به  را  خود  هفته  هر 
ارتباط خود را با دنیا کاهش دهیم. امروز در ارتباط با کشورهای 
حاشیه خلیج فارس هم که مسلمان هستند، همین قطعی ارتباط 
وجود دارد.وی تصریح کرد: باید بتوانیم با اتکا بر عنوان سال و 
تحقق اهداف تعیین شده، بسترسازی کنیم. چه خوب است که 
ابتدای سال نشان دهند به دنبال  نمایندگان مجلس در همین 
به  شنبه  روز  تعیین  با  و  تولید هستند  برای جهش  بسترسازی 
عنوان دومین روز تعطیلی علاوه بر جمعه، این امکان را فراهم 
 3 روز،   ۴ جای  به  دنیا  با  ایران  اقتصاد  ارتباط  قطعی  تا  کنند 

روز باشد.
کار  دستور  در  هفته  تعطیل  روزهای  ساماندهی  که  زمانی  از 
مجلس قرار گرفته است، فعالان اقتصادی با تمرکز بر ضرورت 
کشورها  سایر  با  تعطیلی  دلیل  به  ایران  که  روزهایی  کاهش 
ارتباط ندارد، خواستار انتخاب روزهای جمعه و شنبه به عنوان 
روزهای تعطیل هفته هستند. در این رابطه کارزار مطالبه گری 
و  گرفت  شکل  پنجشنبه  جای  به  شنبه  کردن  تعطیل  برای 
کردند  اعلام  آن،  امضای  با  اقتصادی  فعالان  از  زیادی  جمع 
با  و  دارد  نیاز  اقتصادی  دیپلماسی  تقویت  به  ایران  اقتصاد  که 
باید  تولید،  ایجاد جهش در  برای  توجه به ضرورت بسترسازی 
زمینه را برای تقویت سطح روابط با کشورهای هدف صادراتی 

فراهم کرد.

عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران:

فعالان اقتصادی انتظار دارند 
شنبه و جمعه تعطیل شود
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ورزش  شماره ۷۱۴۶۹
یکشنبه
۲ اردیبهشت ۱۴0۳ 

مسابقات  در  کشورمان  پوشان  ملی  عملکرد  از  تمجید  با  کشتی  کارشناس 
باید  و  است  بالاتر  آسیا  از  ایران  فرنگی  آسیا گفت: »قد« کشتی  قهرمانی 

تلاش کنیم این روند در المپیک هم ادامه داشته باشد.
ملی کشتی  تیم  درباره عملکرد  مهر،  خبرنگار  با  در گفت وگو  اشکانی  علی 
فرنگی در مسابقات قهرمانی آسیا گفت: کسب عنوان قهرمانی کشتی فرنگی 
می کنم  فکر  تقریباً  بود،  پیش بینی  قابل  کاملًا  آسیا  قهرمانی  مسابقات  در 
15 بار است که تیم ملی کشتی فرنگی قهرمان آسیا شد و این بار هم این 
اتفاق رخ داد. قطعاً کسب عنوان قهرمانی نشان از عملکرد خوب تیم دارد 
اما مواردی هم در این مسابقات وجود داشت که اعضای کادر فنی باید به 

آن توجه کنند.
جوان  کشتی گیران  به خصوص  کشتی گیران  ایرادهایی  از  یکی  گفت:  وی 
به عنوان  بود.  به چشم خورد، عدم مدیریت زمان کشتی  این مسابقات  در 
مثال یک کشتی گیر در سه دقیقه اول خوب ظاهر شد اما در سه دقیقه دوم 
نتوانست طبق انتظارات ظاهر شود. برخی دیگر از کشتی گیران مثل علیزاده، 
ساروی و میرزازاده از قاره آسیا فراتر هستند و قابل پیش بینی بود که بتوانند 
از آسیا شده و فکر می کنم این  بلندتر  موفق شوند. قواره این کشتی گیران 

مسابقات برای آن ها حکم تدارکاتی داشت.
عنوان  مسابقات  این  جوان  کشتی گیران  مورد  در  فرنگی  کشتی  کارشناس 
کرد: امیررضا ده بزرگی در ۶۰ کیلوگرم برای نخستین بار در رده بزرگسالان 
در آسیا به میدان رفت و به نظرم اعتماد کادر فنی به این کشتی گیر بسیار 

به جا بود. او در یک وزن المپیکی محک خورد و قطعاً در سال های بعد بهتر 
ایران خواهد  از آینده داران کشتی  خواهد شد. او ۲1 سال سن دارد و یکی 
شد. اوزان ۶۰ و ۷۷ کیلوگرم المپیکی هستند و کار کشتی گیران سخت است. 
وقتی یک کشتی گیر در وزن ۶۰ کیلوگرم قهرمان شود قطعاً در آینده قهرمان 
مدال  به  کیلوگرم  در وزن ۶3  ایمان محمدی  جهان خواهد شد.وی گفت: 
را دست  بود. شاید حریفش  نوسان  با  او همراه  نظرم کشتی  به  رسید  برنز 
کم گرفت، اما به نظرم تغییر رنگ مدال او نسبت به سال گذشته و امسال 
موضوعی است که باید به آن توجه کند. هیچ کشتی گیری در هیچ مسابقه ای 
نباید حریف اش را دست کم بگیرد.اشکانی در مورد کسب مدال طلای سعید 
اسماعیلی در وزن ۶۷ کیلوگرم و رقابتش با گرایی برای حضور در المپیک 
کشتی گیر  دو  و  است  سخت  اوزان  از  هم  کیلوگرم   ۶۷ وزن  کرد:  عنوان 
آسیایی هم هنوز موفق به کسب سهمیه در این وزن نشدند. آن ها هم به این 
مسابقات آمده بودند تا خودشان را محک بزنند. به نظرم نیاز است برای کسی 
که قهرمان آسیا شده برنامه ریزی کنند. در کنار اسماعیلی قهرمان المپیک و 
جهان را داریم و بهتر است کادر فنی برای این دو نفر مسابقه رودررو یا اعزام 
ابتدای  به یک تورنمنت بین المللی در نظر بگیرد. نباید کشتی گیری که در 
راه قهرمانی است آسیب ببیند. او قطعاً در آینده حرف ها برای گفتن دارد و به 

نظرم باید به او میدان داد.
وی در مورد عملکرد سایر کشتی گیران خاطرنشان کرد: در وزن ۷۷ کیلوگرم 
داشته  او  از  زیادی  توقع  نباید  ما  نظرم  به  برسد،  مدال  به  نتوانست  عبدی 

برای  هنوز  داشت.  قدرتمندی  حریفان  که  است  او کشتی گیر جوان  باشیم. 
انتخاب شدن باید بیشتر تلاش کند و به پختگی برسد. سه کشتی گیری که 
به لحاظ فنی از عبدی بالاتر هستند در این وزن حضور دارند و به نظرم باید 
یک برنامه ریزی دقیق صورت بگیرد تا بتوانیم به این وزن به سهمیه برسیم. 
در این وزن مختاری را داریم که متأسفانه در مسابقات جام وهبی امره دچار 
حاشیه شد، اما به اعتقاد من نباید او را تنبیه کنیم چرا که مختاری به خاطر 
منافع شخصی دست به چنین اقدامی نزد. این سه کشتی گیر باید در مسابقات 

محک بخورند و بهترین تصمیم گرفته شود.
او  نقره شد.  مدال  به کسب  موفق  وزن ۷۲  در  رستمی هم  گفت:  اشکانی 
اگر  شاید  کرد،  کار  مستمر  خیلی  سال  چند  این  در  که  است  کشتی گیری 
هر کسی دیگری به جا او بود از ورزش قهرمانی دور می شد اما خوشبختانه 
او ادامه داد و ثمره آن را هم دید. به نظرم او با این شرایط عملکرد قابل 
قبولی داشت، البته یکی از ایرادهای او این است که فراموش می کند در چه 
میدانی کشتی می گیرد. به همین خاطر باید با تمرکز کار کند و خودباوری 

را در خودش تقویت کند.
از  او  از کسب مدال گرمسیری خیلی خوشحال شدم.  وی خاطرنشان کرد: 
کشتی گیران قدیمی است، در طی این سال ها نوسانات زیادی داشت به خاطر 
تغییر قوانین و مصدومیت جا ماند از روحیه خود را از دست نداد و ادامه داد. 
باید دیده شود. کشتی گیران دیگری هم مثل ساروی و  او  به نظرم تلاش 

میرزازاده به مسابقات وزن داده بودند و یک تنه همه را شکست دادند.

کارشناس کشتی :

»قد« کشتی ایران از آسیا بلندتر است

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۴۶۸۶ هیات اول / دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه دو 
 ۳ شناسنامه  بشماره  حسین  فرزند  غفاری  احمد  خانم  آقای/  متقاضی  معارض  بلا  مالکانه  تصرفات 
با بنای احداثی به مساحت ۱۳۰.۲۵ متر مربع از پلاک ۱۹۱ فرعی از  صادره از در یک قطعه زمین 
۳۶۲ اصلی واقع در کرج محمد شهر - خیابان امیر کبیر - خیابان شهید رضایی پلاک ۱۷۲ منزل آقای 
غفاری خریداری از مالک رسمی آقای /خانم اسماعیل عابدینی رودهنی محرز گردیده است .لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم  و پس از اخذ از رسید ،ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۳/۰۲/۰۲

تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۲/۱۷
مهران رشیدی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج

شناسه آگهی :۱۶۹۹۴۵۶

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  /دوم  اول  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۴۶۸۴ شماره  رای  برابر 
ناحیه دو تصرفات  ثبتی حوزه ثبت ملک کرج -  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای /خانم مصطفی غفاری فرزند حسین بشماره شناسنامه ۲۰۹۴۱ صادره از 
کرج در یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۰۰.۰۰ متر مربع از پلاک ۷۰ فرعی از ۳۶۲ اصلی واقع 
در کرج - محمد شهر- خیابان امیر کبیر - )حجت آباد( کوچه شهید رضایی- کوچه ۱۷ کوچه شاهد ۹ بن 
بست شهید مدنی پلاک ۳۱۵ خریداری از مالک رسمی آقای / خانم یار علی و علی و کاظم و نرگس و گلی 
و گل نساء همگی غفاری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته  باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
،ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۳/۰۲/۰۲
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۲/۱۷

مهران رشیدی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج
شناسه آگهی :۱۶۹۹۴۵۶

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف
 وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای اصلاحی شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۴۴۶۰ هیات اول/ دوم موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
زاده  قادر مسیب  خانم   / آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  ناحیه دو تصرفات   - ملک کرج 
فرزند محمد بشماره شناسنامه ۱۵۷ در یک ساختمان به مساحت ۱۴۸ متر مربع از پلاک 
امیر کبیر-خ-تختی- کوچه شهید  از ۳۶۲ اصلی واقع در کرج-محمدشهر-خ-  ۱۱۲ فرعی 
ناصر مسیب زاده - پلاک ۱۵ خریداری از مالک رسمی آقای /خانم منصور عسگری محرز 
گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در یک نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می 
شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۳/۰۲/۰۲

مهران رشیدی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج
شناسه آگهی :۱۶۹۹۷۰۱

سرمربی پیشین تیم ملی فوتسال ایران :

بازیکنان با استرس
 بازی کردند

مربی پیشین تیم فوتبال پرسپولیس :

بازی زیبای پرسپولیس حال هواداران را 
خوب کرده است

کارشناس فوتبال کشورمان:

منافع برخی کشیدن 
ترمز پیشرفت لیگ است

برابر  نخست  دیدار  در  ملی  تیم  بازیکنان  است  معتقد  ایران  فوتسال  ملی  تیم  پیشین  سرمربی 
افغانستان با استرس به میدان رفتند و نبوغ احمدعباسی موجب شد گره بازی باز شود و ایران به 

برتری برسد.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم ملی فوتسال ایران در نخستین دیدار خود در رقابت های جام ملت های 

۲۰۲۴ آسیا به مصاف افغانستان رفت و توانست با نتیجه 3 بر یک به پیروزی برسد.
حسین شمس کارشناس فوتسال و سرمربی پیشین تیم ملی ایران پس از این دیدار در گفت و 
گو با خبرنگار مهر به بررسی وضعیت تیم ملی پرداخت در دیدار نخست خود پرداخت و گفت: با 
توجه به اینکه بازی اول بود می توان گفت به این دلیل که توانستیم 3 امتیاز بازی اول را کسب 
کنیم و با پیروزی پا به این رقابت ها بگذاریم رضایت بخش بود. نکته مثبت دیگری که این بازی 
داشت استفاده از همه بازیکنان بود و در شرایط مسابقه قرار گرفتند. حتی مسلم اولادقباد که به 
تازگی از بند مصدومیت رها شده است در این دیدار چند دقیقه ای به میدان آمد که نکته مثبتی بود.

وی در خصوص نقاط ضعف تیم ملی در این دیدار گفت: در این مسابقه به نظر می رسید استرس 
بازیکنان زیاد است و اینکه دریافت 3 کارت زرد در بازی نخست مساله نگران کننده ای است و 
امیدوارم با کاهش استرس بازیکنان در دو بازی باقی مانده در مرحله گروهی با کارت زرد جریمه 
بخشیده  اخطارهایش  حذفی  مرحله  در  شود  اخطاره   ۲ بازیکنی  که  صورتی  در  که  چرا  نشوند 

نمی شود و می تواند در مراحل بالاتر ما را با محرومیت بازیکنان مواجه کند.
بسیار  تیم  افغانستان  گفت:  افغانستان  تیم  عملکرد  در خصوص  ایران  ملی  تیم  پیشین  سرمربی 
قدرتمندتری نسبت به بحرین و کویت است و مطمئناً در دیدار با این تیم ها شرایط بهتری خواهیم 
داشت. نوع بازی افغانستان شکل بسیار خطرناکی است و به آن بازی دفاع و ضدحمله می گویند. 
حتی در دیدار رئال مادرید برابر منچسترسیتی در لیگ قهرمانان اروپا هم دیدیم که رئال با این 
سبک از بازی توانست نتیجه بگیرد. در دیدار با افغانستان اگر نبوغ ذاتی سعید عباسی نبود ممکن 
بود بازی گره بخورد اما با کار فوق العاده ای که انجام داد بازی را 3 بر صفر کرد. افغانستان تیم 

جوانی بود و بازیکنان سرعتی در اختیار داشت.

مربی پیشین تیم فوتبال پرسپولیس ضمن تمجید از کیفیت فنی سرخپوشان در بازی های اخیر با 
هدایت سرمربی برزیلی گفت: بازی چشم نواز پرسپولیس حال دل هوادارانش را خوب کرده است.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم فوتبال پرسپولیس در نیم فصل دوم رقابت های لیگ برتر 1۴۰3-

1۴۰۲ با هدایت اوسمار ویه را عملکردی درخشان داشته است. این تیم در 9 مسابقه خود هفت 
پیروزی، یک تساوی و تنها یک شکست داشته است که میانگین ۲.۴۴ امتیاز را برای این تیم در 

دور برگشت رقم زده است.
بازی چشم نواز سرخپوشان در هفته های اخیر باعث داغ شدن هرچه بیشتر تنور رقابت این تیم با 
استقلال در بالای جدول برای قهرمانی شده است تا سرخ ها بیشتر از هر زمان دیگری امیدوار به 
تکرار کسب جام قهرمانی در فصل جاری شوند. ناصر ابراهیمی در گفت و گو با خبرنگار مهر، با 
اشاره به برد پرگل این تیم مقابل صنعت نفت آبادان گفت: پرسپولیس به حقش رسید. این تیم 
بازی چشم نوازی را برای انتقال توپ انجام داد که نشان از تأثیر هافبک هایش در این زمینه دارد.
مربی پیشین پرسپولیس ضمن تاکید روی بازی کم اشتباه بازیکنان افزود: آنها شناخت کامل نسبت 
به همدیگر پیدا کرده اند. دور از تنش بازی می کنند و اتفاقا همین موضوع هم باعث آرامش بیشتر 
هوادارانش شده است. حرکت شناور پرسپولیس در انتقال توپ روی زمین و همچنین ارسال های 

کم نقص به پشت مدافعان حریف نشان می دهد تمرکز انها کاملا روی فوتبال است.
ابراهیمی با صحبت های به وجود آمده درباره عدم تمدید قرارداد قدیمی های پرسپولیس تصریح 
کرد: نظم مالی در فوتبال خیلی تغییر کرده است. من از وضعیت بازیکنان و مربیان آگاهی ندارم اما 
قطعا حقوق خود را بابت قراردادهایشان می خواهند که طبیعی است. باید راهکارهای باشگاه داری 

تغییر کند در غیر این صورت سال های سال شاهد همین چرخه مدیریتی در فوتبال خواهیم بود.
ایجاد چنین فضایی علیه  باعث  نمایش یکسری دلال  تاکید کرد: شاید  ایران  فوتبال  کارشناس 
تا قراردادها تمدید شود و هر  باشگاه شده است. من فکر می کنم زمان کافی وجود دارد  ارکان 
بازیکنی در خانه خودش بماند. بازیکنان تیم باید مراقب حاشیه سازها باشند و ذهن خودشان را 

به افکار آنها نپیچند.

کارشناس فوتبال کشورمان گفت: متاسفانه لیگ پویا و جذاب دنبال نشد و روز به روز بر 
ضعف آن اضافه می شود. نمی توانم نظری در مورد بحث فنی ارائه دهم چون چیزی به چشم 

نمی آید. منافع برخی در آن است که ترمز پیشرفت فوتبال را بکشند.
علی اصغر مدیرروستا در گفت وگو با خبرنگار ایرنا در مورد بیانیه نویسی باشگاه ها و اشتباه های 
داوری اظهار داشت: باشگاه ها با بیانیه نویسی خود را درگیر حاشیه  می کنند در حالی که تیم ها 

باید برای برطرف کردن ضعف فنی تیم های خود تلاش کنند.
وی اظهار داشت: به اعتقاد بسیاری از کارشناسان، فوتبال ایران رو به افول است و متاسفانه 
تیم ها تمرکزی به بحث فنی ندارند. این رویکرد کاملا اشتباه است، با بیانیه نویسی و حاشیه 
نتیجه ای عاید تیم ها نخواهد شد و به حق خود نمی رسند. به نظر من با رویکردی با آمدن 

VAR هم تغییری در فوتبال کشورمان ایجاد نخواهد شد.
 VAR کارشناس فوتبال کشورمان افزود: حتی در لیگ های معتبر فوتبال دنیا که مجهز به
برای  است.  کاملا طبیعی  این یک مسئله  اشتباه می شوند،  مرتکب  گاهی  داوران  هستند، 
باعث  این سیستم  استفاده شود؛   VAR از  باید  ابتدا  فوتبال کشور،  اوضاع  به  دادن  سامان 
با کنترل و بررسی مجدد،  بروز خطا در صحنه های حساس،  می شود که حتی در صورت 
نبود چنین سیستمی سود  از  بنگاه های شرط بندی  به نظر من  اتخاذ شود.  تصمیم درست 
می برند. بازیکن اسبق تیم ملی فوتبال خاطر نشان کرد: موضوع مهم دیگری که کمتر به 
آن پرداخته می شود، موضوع مالی و دریافتی های داوران است. باید جستجو کرد که سر منشا 
تمرکز نداشتن داوران چیست؟ که به نظر من به مسائل اقتصادی بازمی گردد و فدراسیون 

باید این مشکل را مرتفع سازد.
نظر  به  گفت:  لیگ  پدیده  عنوان  به  قزوین  عملکرد شمس آذر  در خصوص  وی همچنین 
من تیم خوب و جوانی است. اما مشکلی که شمس آذر را با مشکل روبرو ساخته، ورود به 
حاشیه هاست. شمس آذر باید روند مثبت خود را ادامه بدهد و برای اظهار نظر درباره ی آن به 

عنوان یک تیم صاحب نام زود است.
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یکشنبه ۲ اردیبهشت ۱۴0۳ - سال هشتم - شماره ۱۴۶۹

مدیرعامل صندوق ذخیره فرهنگیان از واریز 31 هزار و 391 
میلیارد ریال به حساب فرهنگیان بازنشسته عضو صندوق در 
سال 1۴۰۲ خبرداد و گفت: این میزان واریزی نسبت به مدت 

مشابه سال1۴۰1 حدود 35 درصد رشد داشته است.
ذخیره  صندوق  بین الملل  امور  و  عمومی  روابط  گزارش  به 
فرهنگیان، محسن احمدی تاکید کرد: صندوق به تعهدات خود 
در قبال اعضا عمل کرده و طبق وعده و برنامه، سهم الشرکه 
ماه  یک  از  کمتر  و  ممکن  زمان  سریع ترین  در  بازنشستگان 
واریز  آنها  حساب  به  بازنشستگی  اطلاعات  دریافت  از  پس 

گردیده است.
محسن احمدی در خصوص زمان واریز سود سال مالی 1۴۰۲ 
به حساب بازنشستگان گفت: فرهنگیان بازنشسته سال 1۴۰۲ 
علاوه بر دریافت سهم الشرکه، مشمول دریافت سود سال مالی 
منتهی به 31 شهریور 1۴۰۲ خواهند بود که این مبالغ نیز طبق 
روال و پس از برگزاری مجمع عمومی صندوق به حساب این 

عزیزان واریز خواهد شد.
مدیرعامل صندوق ذخیره فرهنگیان همچنین از  واریز 35۸ 
میلیارد و 515 میلیون ریال به حساب بازنشستگان اسفند ماه 
1۴۰۲ خبر داد و گفت: این مبلغ به عنوان جدیدترین پرداخت 
واریز  بازنشسته  فرهنگیان  از  نفر   1۶۸5 حساب  به  صندوق 

گردید.
گذشته  سال  فرهنگیان،  ذخیره  صندوق  مدیرعامل  گفته  به 
همچنین بیش از ۲5۰۰ میلیارد ریال، سود سال مالی منتهی 

به 31 شهریور 1۴۰1 به حساب بازنشستگان واریز شد.
وی اعلام کرد: در سال گذشته در مجموع ۷۶ هزار و ۴59 
نفر از فرهنگیان بازنشسته عضو صندوق در کمترین زمان و 
قبل از برقراری مستمری بازنشستگی، سهم الشرکه خود را از 

صندوق ذخیره دریافت نمودند.
بازنشسته،  فرهنگیان  شامل  تعداد  این  افزود:  احمدی 
فرهنگیان  انصرافی عضو صندوق ذخیره  و  فوتی  بازخریدی، 

از فروردین تا اسفند 1۴۰۲ می باشند.
 1۴۰۲ سال  در  واریزی  میزان  درصدی   35 رشد  به  احمدی 
درصد  افزایش  با  گفت:  و  کرد  اشاره   1۴۰1 سال  به  نسبت 
پرداخت حق عضویت توسط فرهنگیان عزیز، منابع بیشتری 
ناشی  سودآوری  بهبود  با  و  می گیرد  قرار  صندوق  اختیار  در 
سهم  صندوق،  تابعه  های  شرکت  اقتصادی  های  فعالیت  از 

الشرکه بیشتری به فرهنگیان عضو تعلق خواهد گرفت.  
فرهنگیان عضو،  کرامت  راستای حفظ  در  اینکه  بیان  با  وی 
از  کمتر  و  ممکن  زمان  سریع ترین  در  سهم الشرکه  پرداخت 
یک ماه پس از دریافت اطلاعات بازنشستگی انجام شده است، 
گفت: فرهنگیان بازنشسته عضو صندوق برای اطلاع از واریز 
سهم الشرکه، به صورت حضوری یا اینترنتی موجودی حساب 

خود در بانک سرمایه را بررسی نمایند.
صندوق  نمایندگی  دفاتر  کامل  آمادگی  به  اشاره  با  احمدی 
استانها  پرورش  و  آموزش  تعاون  ادارات  و  کشور  سراسر  در 
افزود:  فرهنگیان  به  عضویت  خدمات  ارائه  درخصوص 
فرهنگیان معزز می توانند تا 5 درصد حقوق و مزایای خود در 
صندوق مشارکت نمایند و به همان میزان از سود حاصل از 

سرمایه گذاری  بهره مند شوند.
فلسفه  به  توجه  با  کرد:  تصریح  ادامه  در  مدیرعامل صندوق 
معلمان  که  انتظاراتی  و  فرهنگیان  ذخیره  صندوق  وجودی 
رسالت صندوق  و  کارکرد  دارند،  اقتصادی  نهاد  این  از  عزیز 
سودآوری و تولید ثروت برای اعضاست بنابراین هلدینگ ها و 
شرکت های صندوق باید در سال مالی جدید سودآوری مناسب 

داشته باشند. 
ورود  ابتدای  همان  در  راستا  این  در  داشت:  اظهار  احمدی 
مجموعه  در  را  زیان ده  شرکت  که  کردیم  اعلام  به صندوق 

شده  داده  ماهه  سه  فرصت  و  کرد  نخواهیم  تحمل  صندوق 
تا شرکت ها جهت برون رفت از زیان و رسیدن به سودآوری، 
اعلام  را  خود  بلندمدت  و  میان مدت  کوتاه مدت،  برنامه های 

کنند.
وی گفت: با توجه به برنامه هایی که شرکت ها اعلام کرده اند، 
انتظار داریم که در سال جدید در هیچکدام از زیرمجموعه های 
موظف  شرکت ها  و  باشیم  نداشته  زیان ده  شرکت  صندوق، 
هستند از همه پتانسیل ها و ابزارها جهت رسیدن به سودآوری 

استفاده نمایند.
دکتر احمدی یکی از سیاست ها و راهبردهای مهم صندوق را 
پاسخگویی برشمرد و گفت:  فعالیت ها و  بر  شفافیت، نظارت 
با نظام مند کردن سیستم نظارت و یکپارچه سازی بخش های 
می گردد  فراهم  جانبه  همه  نظارت  سازوکار  صندوق،  تابعه 
و  مسئولیت پذیر  پاکدست،  مدیران  همکاری  با  صندوق  و 
گام  ذی نفعان  و  فرهنگیان  منافع  تامین  مسیر  در  متخصص 

برمی دارد.
شدن  بورسی  جدید،  سال  در  کرد:  بیان  صندوق  مدیرعامل 
قرار  کار  دستور  در  جدی  طور  به  صندوق  تابعه  شرکت های 
تضمین  طریق ضمن  این  از  زیرا  شد  خواهد  دنبال  و  گرفته 
نیز  شرکت ها  ثروت  تولید  و  سودآوری  حداکثری،  شفافیت 

وضعیت بهتری خواهد داشت.

مدیرعامل صندوق ذخیره فرهنگیان خبر داد؛

واریز 31 هزار میلیارد ریال
 به حساب فرهنگیان بازنشسته در سال 140۲

مدیر منطقه ۶ شهرداری کرج :

عملیات اجرایی پروژه بلوار نهم شاهین ویلا 
آغاز شد

مدیر منطقه ۶ شهرداری کرج گفت: عملیات اجرایی پروژه بلوار نهم شاهین ویلا به 
طول ۴5۰ متر و مساحتی بالغ بر 11 هزار متر مربع و مبلغ قرارداد ۶۲ میلیارد ریال 

آغاز شد.
محمد رضا  آژیر  با اشاره به پروژه بلوار نهم شاهین ویلا، اظهار کرد: با توجه به تملکات 
انجام شده در خیابان نهم عملیات توسعه و احداث این بلوار به منظور کاهش ترافیک، 

سهولت در دسترسی و رفت وآمدهای روزمره شهروندان آغاز شد.
وی با بیان اینکه احداث خیابان نهم شاهین ویلا دسترسی آسان اهالی محلات شاهین 
ویلا، شهرک ظفر، باغستان غربی و ... را به همراه دارد، خاطرنشان کرد: این پروژه با 
مبلغ قرارداد ۶۲ میلیارد ریال در حال احداث است و شامل مسیر رفت از خیابان شاهین 

ویلا به بلوار باغستان و باالعکس است.
این مسئول با اشاره به اینکه در مرحله نخست این پروژه عملیات خاکبرداری، زیرسازی 
بالغ بر 11 هزار متر مربع اجرا می شود،  و جدولگذاری به طول ۴5۰ متر و مساحتی 
اضافه کرد: با اتمام زیرسازی و آماده سازی معبر عملیات توزیع آسفالت نیز انجام خواهد 
شد.مدیر  منطقه ۶ شهرداری کرج با بیان این مطلب که با توجه به طول مسیر شیب 
طولی مناسبی برای دفع آب های سطحی در نظر گرفته شده است، افزود: در طرفین 
این معبر پیاده راه ایجاد می شود و همچنین برای زیبایی مسیر پروژه باند فضای سبز 

در کنار آن لحاظ شده است.

 مدیر منطقه ۹ شهرداری کرج :

اجرای عملیات روکش آسفالت خیابان ابو سعید 
۲۷ در محله دولت آباد 

مدیر منطقه ۵ شهرداری کرج :

لوله گذاری انتهای بلوار شهید ایرانی
 به اتمام رسید

مدیر منطقه ۴ شهرداری کرج :

عملیات اجرایی پروژه زیرگذر پیاده رو پل
 راه آهن فاز 5 مهرشهر

 مدیر منطقه 9 شهرداری کرج از اجرای عملیات روکش آسفالت خیابان ابو سعید ۲۷ محله 
کم برخوردار دولت آباد خبر داد.

حسین عطایی عنوان کرد: بر این اساس باهمت نیروهای عمران منطقه، عملیات روکش 
آسفالت خیابان ابوسعید ۲۷واقع در محله دولت آباد با تناژ 55 تن و به متراژ ۶5۰ مترمربع 

انجام شد.
با نظارت دقیق  این مسئول گفت: تمام مراحل عملیات روکش آسفالت در معابر همراه 
جهت حسن اجرای کار صورت گرفته است تا این عملیات باکیفیت و سرعت بیشتری به 

اجرا درآید و موجبات رضایتمندی شهروندان را فراهم کند.
وی با اشاره به این که اجرای عملیات عمرانی یکی از دغدغه های شهرداری در راستای 
رفاه حال شهروندان است، افزود: حوزه عمران منطقه در طول سال با جدیت تمام اقدام 
به عملیات تراش، روکش آسفالت، پیاده روسازی و جدول گذاری در تمام معابر این منطقه 

کرده است.
پایان خاطرنشان کرد: آسفالت و بهسازی معابر اصلی و فرعی به عنوان یک  عطایی در 
اولویت مهم در دستور کار این منطقه قرار دارد و برای عمران و نوسازی معابر و محلات، 

برنامه های مختلفی بر مبنای دستورالعمل ها تعیین شده است.

مدیر منطقه 5 شهرداری کرج از اتمام لوله گذاری ترافیکی بلوار شهید ایرانی حصارک 
پایین در این منطقه که به منظور هدایت آب های سطحی صورت گرفته خبر داد.

حسین کمالی دهقان؛ اظهار کرد: آبگرفتگی در بولوار شهید ایرانی از دیگر معضلات منطقه 
در فصول بارندگی بود که با توجه به شیب طولی در این بولوار، معضلاتی هنگام بارندگی 
از بالا دستی های پدیدار می شد بر همین اساس اجرای لوله گذاری و انتقال آب باران در 
این محدوده نیز مورد بررسی قرار گرفت و جهت تحقق این مهم اجرای لوله گذاری با 

کاروگیت ۴۰۰ صورت پذیرفت.
بالادستی  آب های  تجمع  بدلیل  محله  این  اهالی  درخواست های  به  توجه  با  افزود:  وی 
و سیلابی شدن زمان بارش انتهای بولوار شهید ایرانی، عمران منطقه به جهت هدایت 
آب های سطحی و سهولت درتردد، لوله گذاری کارگیت ۴۰۰ به طول 3۰ متر را  اجرایی 

کرده و با اتصال به کلکتور انتهای شهید ایرانی رفاه حال شهروندان فراهم می شود.  

مدیر منطقه ۴ شهرداری کرج  از آغاز به کار پروژه زیرگذر پیاده رو پل راه آهن فاز 5 
در راستای تردد ایمن شهروندان و دانش آموزان خبر داد.  

در  ساله شهروندان  چند  مطالبات  بر  بنا  گفت:  خبر  این  اعلام  با  دقیقیان    حسین 
خصوص مشکلات تردد عابرین در زیر گذر پل راه آهن در فاز5، اجرای ایجاد معبر 

پیاده رو در کنار معبر تردد وسایط نقلیه در دستور کار قرار گرفته و اجرایی شد.
دقیقیان همچنین افزود: این اقدام با اخذ مجوزهای لازم و با همکاری شرکت راه 
آهن جمهوری اسلامی صورت گرفته و امید است امنیت و آسایش تردد عابرین پیاده، 

دانش آموزان و دیگر ساکنین منطقه را در پی داشته باشد.

رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج :

اطفای 103 مورد حریق و 5۷۹ مورد 
عملیات حادثه در کرج

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه  شورای اسلامی شهر کرج :

کرج صاحب
 مرکز تخصصی کشتی می شود

رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج گفت: طی فروردین ماه، آتش نشانان به 
ماموریت 1۰3 مورد حریق و 5۷9 مورد حادثه اعزام شده اند.

محمد یساولی اظهار کرد: طی ماه گذشته، باحضور 3 هزار و 5۴ نیروی عملیاتی )نفر ساعت( مستقر 
در 3۲  ایستگاه به مدت هزار و 35۴ ساعت عملیات و با استفاده از تجهیزات و تعداد هزار و 1۷9 

دستگاه خودروی عملیاتی به 1۰3 مورد حریق و 5۷9 مورد حادثه رسیدگی کردند.
وی با اشاره به اینکه ۲9۴ مورد استقرار در سطح شهر با حضور آتش نشانان صورت گرفت، افزود: در 

ماهی که گذشت 3۲۴ مورد نجات یافته، 5۷ مصدوم و 1۲ فوتی در حادثه ها داشته ایم.
به گفته رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج، در این مدت بیش از ۲3 هزار 

مرتبه شهروندان با سامانه 1۲5 تماس گرفته اند.
یساولی با بیان اینکه در بین 3۲  ایستگاه عملیاتی،  ایستگاه 1۰۲ با ۸۰ ماموریت،  ایستگاه 11۴ با 
۶۷ ماموریت، و ایستگاه 1۰1 با ۶۴ ماموریت بیشترین اعزام ها صورت گرفته است،  اضافه کرد: در 

حوزه معاونت ایمنی و پیشگیری تعداد ۴۸ مورد صدور جواز و 1۰9 مورد تائیدیه ایمنی صادر شد.
رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج بیان داشت: صدور ۲ مورد گواهی جهت 
علت حریق و تعداد 15 مورد بازدید از اماکن تصرفات سطح شهر، ارائه خدمات مشاوره ای به تعداد 
۶۷ مورد، اخطار ایمنی به تعداد ۲۰ مورد در حوزه ایمنی شهری، بازدید از صنوف به تعداد ۲3 مورد 

در حوزه اصناف از دیگر اقدامات این سازمان در ماه گذشته است.
یساولی گفت: در حوزه آموزش و تربیت بدنی برگزاری ۴ دوره آموزش ایمنی و آتش نشانی ویژه 
شرکت ها و ادارات باحضور 15۸ کارآموز به مدت 1۶ ساعت با همکاری چهار مربی و برگزاری یک 
دوره آموزشی غواصی ویژه گروه واکنش سریع با حضور 1۰ فراگیر از پرسنل سازمان به مدت ۸۰ 

ساعت طی فرودین ماه انجام گرفته است.

حمایت  با  فدراسیون کشتی  گفت:  کرج  اسلامی شهر  بودجه  شورای  و  برنامه  کمیسیون  رئیس 
مدیریت شهری در کرج مرکز تخصصی کشتی راه اندازی می کند.

عمار ایزدیار در جمع خبرنگاران اظهار کرد: به درخواست رئیس فدراسیون کشتی برای در اختیار 
گذاشتن سالن ورزشی شهید فخری زاده واقع در شیخ آباد جهت راه اندازی این سالن برای خانه 

کشتی کرج، مقرر شد این سالن  به مدت پنج سال در اختیار این فدراسیون قرار گیرد.
وی ادامه داد: البته کلیه هزینه های تجهیز و آماده سازی سالن به عهده خود فدراسیون خواهد بود.
ایزدیار تصریح کرد: بنا است تجهیز صفر تا صد سالن حداکثر تا شش ماه توسط فدراسیون کشتی 
انجام شود.  وی توضیح داد: سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی به عنوان ناظر بر عملکرد این 

سالن نظارت دارد و در صورت خروجی قابل قبول،  قرارداد حق انتفاع سالانه تمدید خواهد شد.

یکی از معابر کرج به نام شهید والامقام بهروز واحدی مزین شود 
سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج گفت: شهید والامقام بهروز واحدی اولین شهید راه قدس در 
سال 1۴۰3 است که به شهرداری پیشنهاد می شود معبری به نام شهید بهروز واحدی مزین شود.

اعضای  با حضور  اسلامی شهر کرج که  دومین جلسه رسمی شورای  و  در یکصد و شصت  وی 
مقتدرانه و تلافی  اقدام  اظهارداشت:  برگزار شد  معاونان و مدیران شهری  شورای شهر، شهردار، 
صهیونیستی،  غاصب  رژیم  نظامی  اهداف  به  پهپادی  و  موشکی  حمله  در  پاسداران  سپاه  جویانه 
پیروزی بزرگ و غرورآفرینی بود که همه را خوشحال کرد از این تریبون ضمن قدردانی پشتیبانی 
خود را از آرمان های نظام اسلامی اعلام می کنم.سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج تصریح کرد: 
کلانشهر کرج مفتخر است که اولین شهید راه قدس را در سال 1۴۰3 تقدیم نظام مقدس جمهوری 
اسلامی نموده است در این راستا شایسته است یکی از معابر یا فضاهای شهری مزین به نام شهید 

بهروز واحدی شهید راه قدس نامگذاری و مزین شود.  


